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  ZÁPISNICA  ZO ZASADNUTIA 

OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA 

 
 

konaného dňa 20.06.2023 

v Robotníckom kultúrnom dome v Sučanoch 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



 
  

Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, 
ktoré sa konalo dňa 20.06.2023 v RKD  v Sučanoch 

 
 
Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 13.06.2023. Uskutočnilo 
sa v sále Robotníckeho kultúrneho domu so stretnutím pozvaných o 16,00 hod.  
 

 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
 
Funkcionári OcÚ: 
 
1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.    Mgr. Eva Belicová    -   prednostka obecného úradu  
3.         Mgr. Radoslav Olašák  -   hlavný kontrolór obce 
 
P o s l a n c i :     
1. JUDr. Mgr. Peter Belica    
2. Milan Cuna      
3. Mgr. Veronika Dodeková   
4. Martin Giert      
5. MUDr. Richard Koyš    
6. Mgr. Róbert Kováč     
7. Peter Krčula      
8. Ľubomír Kyselica    
9. Miroslav Mihálik     
10. Ing. Peter Pohl      
11. Mgr. Lenka Žuchová  
 
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková   -   zapisovateľka 
 
 
H o s t i a :   
 - viď prezenčná listina 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
  

Program:  

 
1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Správa o plnení uznesení OZ 

5. Správa z vykonaných kontrol 

6. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Sučany II. polrok 2023 

7. Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.1/2011 Sučany č. 1/2011 o výstavbe,   

 správe, údržbe a prevádzkovaní pohrebiska 

8. Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.1/2017 o podmienkach poskytovania  

 finančných prostriedkov v oblasti sociálnej pomoci 

9. Návrh VZN č .../2023, ktorým sa mení a dopĺňa k VZN č. 2/2014 o vyhradení miest   

na umiestňovanie volebných plagátov a iných nosičov informácií počas volebnej 

kampane 

10. Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie majetku obce a zriadenie tiarch na    

 nehnuteľný majetok obce 

11. Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (rekonštrukcia   

 komunikácií, rozhlasu, WC v RKD, MFI, projekty ÚMR, žiadosti o zmeny a   

 doplnenia ÚPN-O obce, MOPS, KC a TSP ai.) 

12. Dotácie z rozpočtu obce 

13. Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2023 

14.  Dočasné upustenia od vymáhania pohľadávok 

15. Správy z komisií OZ 

16. Rôzne 

17. Interpelácie 

18. Záver 

 

 

 

 

 

 

 



 
  

Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Martin Rybár, starosta obce Sučany, 

ktorý privítal prítomných poslancov (Mgr. Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš, Milan 

Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, 

Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová). JUDr. Mgr. Peter Belica sa dostaví neskôr. 

Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  

Program zasadnutia obdržali prítomní v elektronickej podobe, pozvánka bola zverejnená na 

centrálnej úradnej elektronickej tabuli, web-stránke obce,  úradnej tabuli obce a v miestnom 

rozhlase. 

 
 
Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 
p. starosta určil za zapisovateľku p. Vieru Jašekovú.  
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch berie na vedomie 
že za zapisovateľku bola určená Viera Jašeková 
 
Hlasovanie z prítomných: 10 
Za: 10 (Mgr. Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr.  
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr.  
Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 

 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: p. Peter Krčula, Martin Giert. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  schvaľuje 
členov návrhovej komisie : Peter Krčula, Martin Giert 
Hlasovanie z prítomných: 10 
Za: 8 (Milan Cuna, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter  
Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Peter Krčula, Martin Giert) 
Nehlasoval: 0 
 
Za overovateľov boli navrhnutí: p. Miroslav Mihálik, p. Milan Cuna. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia: 



 
  

Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje 
overovateľov zápisnice:  Milan Cuna, Miroslav Mihálik 
Hlasovanie z prítomných: 10 
Za: 8 (Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Ing. Peter Pohl,  
Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Milan Cuna, Miroslav Mihálik) 
Nehlasoval: 0 
 
Schválenie programu  
 
p. starosta skonštatoval, že program rokovania obecného zastupiteľstva s 18.) bodmi bol 
prítomným zaslaný elektronicky, zverejnený na web-ovom sídle obce, úradnej tabuli obce a 
Centrálnej elektronickej úradnej tabuli. Požiadal o schválenie predloženého programu.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo  
program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v pozvánke  
II. schvaľuje 
program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v pozvánke  
Hlasovanie z prítomných: 10 
Za: 10 (Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, 

Miroslav Mihálik,  
Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
p. starosta informoval, že počas rokovania obecného zastupiteľstva sa dostavia zástupcovia 
spoločnosti Constario, ktorí majú záujem podať aktuálne informácie ohľadom výstavby 
stavby “Obytný súbor Sučany – Rezidencia Schulzov dvor”. Vzhľadom k tomu požiadal o 
zmenu programu, posunutie bodu 11 na čas prítomnosti zástupcov spol. Constario.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia:  
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
III. schvaľuje  
zmenu programu: Presunutie časti bodu 11: „Obytný súbor Sučany – „Rezidencia Schulzov 
dvor“ na čas prítomnosti zástupcov spol. Constario, s.r.o. na OZ 
Hlasovanie z prítomných: 10 
Za: 10 (Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica,  
Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. Veronika Dodeková, MUDr.  
Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval:0 
 
 
Správa o plnení uznesení OZ 

 



 
  

p. prednostka podala správu o plnení uznesení zo zasadnutí obecného zastupiteľstva zo dňa 

25.4.2023. 

Uzneseniami schválené VZN obce Sučany č. 2/2023 o podmienkach prideľovania finančných 

príspevkov v oblasti sociálnej pomoci, VZN obce Sučany č. 3/2023 o výške príspevku na 

pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť 

školského klubu a v zariadení školského stravovania, Dodatok č. 6 k Zásadám hospodárenia 

s majetkom obce a autoremedúra uznesenia č. 43/2023, dokumenty boli podpísané 

a zverejnené. 

Uznesením č.46/2023 a 47/2023 schválené predĺženie nájmu bytov boli splnené. Uznesením 

č. 48/2023 schválená výmena bytov nie je splnená, nakoľko p. Tatiana Kroščenová je vo 

vypratávacom konaní, ktoré bolo ukončené právoplatným rozsudkom súdu. Dobrovoľne sa 

odmietla vysťahovať z bytu, ktorý bol navrhnutý k nájmu p. Kroščenovi a ten sa odmieta 

presťahovať do bytu p. Kroščenovej. Na súčasnom OZ bude poslancom predložený návrh na 

zrušenie tohto uznesenia.  

Uznesením č. 49/2023 schválený poradovník na byty bol zverejnený na web-stránke obce 

Uznesením č. 50/2023 bol schválený Záverečný účet obce, je zverejnený na web-e obce. 

Uznesením č. 51/2023 schválená Rekonštrukcia miestneho rozhlasu je v priebežnom plnení.  

Medzi materiálmi na rokovanie bola predložená cenová ponuka na vypracovanie projektu 

rekonštrukcie miestneho rozhlasu. 

Čo sa týka uznesenia č. 52/2023 k zriadeniu vecného bremena pre stavbu „Náučného 

chodníka, spoločne po stopách dávnej minulosti“, toto je v plnení. Slovenský pozemkový 

fond poslal zmluvu na podpis, ako aj faktúru na úhradu. 

Uznesenia č. 54/2023 a nasledovné, týkajúce sa zmien Územného plánu obce Sučany, sú 

v plnení, avšak na súčasnom zasadnutí OZ sú medzi návrhmi uznesení pripravené ďalšie 

zmeny územného plánu. Po tomto zasadnutí obecného zastupiteľstva sa pristúpi 

k obstarávaniu územného plánu ako celku. 

Čo sa týka uznesenia 60/2023, dotácie boli poskytnuté. 

Čo sa týka uznesenia č. 61/2023 – zmien rozpočtu, kosačky boli zakúpené a odovzdané 

hasičom a Futbalovému oddielu Tatran Sučany. Dochádzkový systém zamestnancov, osobný 

automobil hasičom bol zakúpený. Suma 2 300 € za spracovanie projektu „Vybudovanie 

náučného chodníka“ bola uhradená. Vybudovanie detského ihriska na ul. Komenského je 

v procese riešenia. Taktiež projekt „Vybudovanie parkoviska pri ŠJ MŠ“ je v riešení. Ostatné 

položky tvoria spoluúčasti na prípadné dotácie, ktoré budú použité až v prípade ich 

schválenia.  



 
  

Uznesenie č. 62/2023, ktorým bol povolený splátkový kalendár spoločnosti Sučianka, je 

splnené.  

Uznesením č. 63/2023 schválené poskytnutie jednorazových dávok v hmotnej núdzi, je 

splnené. Jednorazové dávky v hmotnej núdzi a mimoriadne dávky boli poskytnuté.  

Na dnešnom zasadnutí obecného zastupiteľstva bude predmetom schvaľovania autoremedúra 

uznesenia č. 66/2023 – udelenie ceny obce Sučany.  

 

Diskusia: p. Krčula 

 

p. Krčula sa opýtal, či by novozakúpený osobný automobil nemal byť označený erbom obce 

Sučany.  

 

p. starosta odpovedal, že pokiaľ by stačil na označenie erb obce Sučany, je možné ho tam dať. 

 

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil JUDr. Mgr. Peter Belica.  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia: 
obecné zastupiteľstvo v Sučanoch berie na vedomie Správu z plnenia uznesení obecného 
zastupiteľstva 

Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

Správa z vykonaných kontrol 

 

Mgr. Radoslav Olašák, hlavný kontrolór obce informoval, že vykonal dve na základe plánu 

kontrol na prvý polrok: Kontrolu poskytovania dotácií za rok 2022, ktorá skončila bez zistenia 

porušení a Kontrolu výdavkov na kultúrne akcie za rok 2022, ktorá skončila bez zistenia 

porušení. 

 

Mgr. Žuchová sa opýtala, kde boli Správy z vykonaných kontrol zverejnené. 

 

Hlavný kontrolór odpovedal, že boli zverejnené v materiáloch na rokovanie obecného 



 
  

zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch berie na vedomie 

Správu o výsledkoch vykonaných kontrol v období 25.4.2023 – 20.6.2023: 

Kontrola poskytovania dotácií za rok 2022 

Kontrola výdavkov na kultúrne akcie za rok 2022 

 

Hlasovanie z prítomných: 11 

Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Sučany II. polrok 2023 

 

Hlavný kontrolór informoval, že návrh plánu kontrolnej činnosti bol zverejnený na web-ovom 

sídle obce 15 dní pred zasadnutím obecného zastupiteľstva.  

 

Mgr. Žuchová požiadala pri dani z ubytovania o spracovanie prehľadu ubytovacích zariadení, 

či tieto platia daň a v akej výške. 

 

Hlavný kontrolór uviedol, že kontrola dane z ubytovania bola následnou kontrolou. Zmenil sa 

zákon, obec môže dodaňovať podľa tabuliek.  

 

Mgr. Žuchová požiadala o správu z kontrol kontrolovaných subjektov pre obec. 

 

Hlavný kontrolór odpovedal, že pre poskytovanie informácií je potrebné sa vopred dohodnúť, 

osobne je možné sa stretnúť na obecnom úrade v utorky a štvrtky v čase od 8,00 – 19,00 hod. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje 
Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Sučany II. polrok 2023  
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  



 
  

Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.1/2011 Sučany č. 1/2011 o výstavbe,  

správe, údržbe a prevádzkovaní pohrebiska 

 

p. starosta informoval, že sa mení znenie prílohy č. 1 k VZN č. 1/2011 na nasledovné znenie :  

 
Cenník služieb 

Predmet nájmu 
Výška nájomného  
poplatok/10 rokov 

jednohrob  20 € 
dvojhrob 40 € 
urna 10 € 
detský hrob 5 € 
Rezervácia jednohrobu (zároveň sa uhrádza 
nájomné za jednohrob) 50€  

Dom smútku – smútočný obrad 15 € 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch sa uznieslo na  
VZN č. 4/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.1/2011 o výstavbe, správe, údržbe a 
prevádzkovaní pohrebiska  s doplnením času poplatku na ktorý sa uhrádza , a to 10 rokov 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti:  
Zdržal sa:  
Nehlasoval: 
 

 

Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.1/2017 o podmienkach poskytovania 

finančných prostriedkov v oblasti sociálnej pomoci 

 

p. starosta uviedol, že návrh VZN bol prerokovaný na predošlom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva, kde sa kreovali pripomienky. Spravili sa opatrenia, aby poskytovanie sociálnej 

pomoci bolo smerované občanom, ktorí túto pomoc naozaj potrebujú.  

 

JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že ekonomicko-legislatívna komisia odporúča návrh 



 
  

uvedeného VZN schváliť. 

 

MUDr. Richard Koyš uviedol, že sociálna komisia doporučuje uvedený návrh VZN schváliť.  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch sa uznieslo na  
VZN č. 5/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.1/2017 o podmienkach poskytovania 
finančných prostriedkov v oblasti sociálnej pomoci 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter 

Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. 
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval:0 

 

 

Návrh VZN č .../2023, ktorým sa mení a dopĺňa k VZN č. 2/2014 o vyhradení miest   

na umiestňovanie volebných plagátov a iných nosičov informácií počas volebnej 

kampane 

 

p. starosta uviedol, že návrh VZN bol predložený v materiáloch pre poslancov, v zákonnej 

lehote bol vyvesený a zverejnený, predmetom VZN je zosúladenie VZN so skutočným 

stavom, nakoľko boli odstránené dve poškodené informačné tabule pri stanici a na námestí  

 

JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že ekonomická komisia návrh prerokovala, odporúča ho 

schváliť.  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia:  
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch sa uznieslo na  
VZN č. 6/2023, ktorým sa mení a dopĺňa k VZN č. 2/2014 o vyhradení miest na 
umiestňovanie volebných plagátov a iných nosičov informácií počas volebnej kampane 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter 

Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. 
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 



 
  

 

Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie majetku obce a zriadenie tiarch na 

nehnuteľný majetok obce 

 

p. starosta predložil návrh na predĺženie nájmu bytu na ul. Tehelná 7/3, p. Lukášovi Skrysovi, 

ktorý spĺňa podmienky na opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy.  

 

Mgr. Róbert Kováč uviedol, že komisia bytová návrh na predĺženie nájmu bytu prerokovala, 

odporúča ho schváliť.  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým  
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
I. prerokovalo 
splnenie podmienok (v čase rozhodovania o splnení podmienok na opakované uzavretie 
zmluvy) na opakované uzavretie zmluvy o nájme nájomného bytu nájomcovi v bytovom 
dome na ul. Tehelná, ktorému končí nájom 30.6.2023 
II. berie na vedomie  
splnenie podmienok nájomcom: p. Lukáš Skrysa, Tehelná 7/3 Sučany na opakované uzavretie 
zmluvy o nájme nájomného bytu Tehelná 7/3, Sučany do 30.6.2025 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter 

Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. 
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

p. starosta informoval, že s p. Končekovou je vedené súdne konanie vo veci vypratania 

nehnuteľnosti. Konanie bolo odročené s tým, že do 10.7.2023 sa má obec vyjadriť, či uzavrie 

s p. Končekovou zmier, ktorého predmetom je ponechanie v byte za podmienky  plnenia 

splátkového kalendára. 

 

JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že ekonomicko-legislatívna komisia uvedené prerokovala. 

V prípade, že bude nájomkyňa riadne uhrádzať splátky, má šancu ostať bývať v nájme. 

 

Mgr. Róbert Kováč uviedol, že bytová komisia uvedené prerokovala s konštatovaním, že 

v prípade, že nebude dodržaný splátkový kalendár, bude sa pokračovať v konaní o vyprataní 

bytu.  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým 



 
  

Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje  
uzatvorenie zmieru s Marcelou Končekovou v súdnom konaní o vypratanie bytu č. 7A v dome 
súp.č. 477, k.ú. Sučany, predmetom ktorého je ponechanie M. Končekovej vo vypratávanej 
nehnuteľnosti za podmienky riadneho a včasného plnenia splátkového kalendára v zmieri. V 
prípade neschválenia zmieru v tomto znení bude obec pokračovať v súdnom spore. 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter 

Krčula, Ľubomír  
Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. Veronika Dodeková, 

MUDr. Richard  
Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

„Obytný súbor Sučany – „Rezidencia Schulzov dvor“ -  spol. Constario, s.r.o. 

 

p. starosta informoval, že vzhľadom k tomu, že sú prítomní zástupcovia firmy Constario, 

v znení schváleného programu im vyčlenil priestor. Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo na 

svojom zasadnutí v decembri 2022 schválilo zámer výstavby bytových domov ako aj 

prestavbu Schulzovej vily v Schulzovom dvore (bývalá kuchyňa) s tým, že tento objekt by sa 

mal prestavať na materskú školu. Požiadal p. Uríka, zástupcu firmy Constario, o podanie 

konkrétnejších informácií. Opýtal sa, kedy je predpokladaný termín výstavby nájomných 

bytov.  

 

p. Urík odpovedal, že do mesiaca by mohli mať právoplatné územné rozhodnutie, na základe 

ktorého je možné spracovať projekty a riešiť stavebné povolenie. Tento rok plánujú vykonať 

asanáciu existujúcich objektov a zrealizovať výrub stromov. Je potrebné urobiť výrub troch 

stromov a kríkov, prebehne náhradná výsadba. Vystavajú sa nájomné byty, niektoré budú 

ponúknuté na predaj. Súčasťou celého areálu bude súkromná materská škola.  

 

p. starosta uviedol, že obecnému zastupiteľstvu bol zaslaný návrh rámcovej zmluvy.  

 

Mgr. Kováč sa opýtal, výstavba koľkých bytov je plánovaná v danej lokalite.  

 

p. Uhrík odpovedal, že sa plánuje výstavba 98 bytov.  

 

Mgr. Kováč skonštatoval, že príjazdová cesta bude Stará hradská a výjazdová ul. Nám. SNP. 



 
  

Opýtal sa, ako sa bude riešiť prípadné poškodenie miestnej komunikácie ťažkými a búracími 

mechanizmami. 

 

p. Urík odpovedal, že obe ulice budú príjazdové i výjazdové. Vyvážať sa nebude nič, suť sa 

využije. Najťažšie bude doriešiť dovoz betónov.  

 

Ďalej sa p. Kováč opýtal na retenčné nádrže, z ktorých sa bude následne čerpať voda.  

 

p. Urík uviedol, že na parkoviskách bude použitá retenčná dlažba z dôvodu, aby sa zbytočne 

neprehrieval priestor. Retenčné vsaky budú využité z toho dôvodu, aby sa voda stratila 

v pôde. Nádoby na zachytávanie vody budú využívané na zavlažovanie.  

 

p. starosta informoval, že návrh rámcovej zmluvy bol prítomným poslancom zaslaný vopred. 

Bude sa ešte o ňom rokovať. 

 

Mgr. Lenka Žuchová sa opýtala, či spoločnosť Constario súhlasí so znením zmluvy. 

 

p. Urík odpovedal, že verí, že áno.  

 

p. prednostka odpovedala, že sa schvaľoval zámer výstavby bytového komplexu zároveň 

s prestavbou severného objektu na materskú školu. Avšak územné konanie to neobsahuje 

z toho dôvodu, že tam boli prvotné problémy na strane Regionálneho úradu verejného 

zdravotníctva, ktoré však medzičasom na základe vzájomného stretnutia ústne boli 

odsúhlasené a je povolené, ak materská škola bude spĺňať všetky hlukové limity, a ďalšie 

podmienky, tak ju na hygiene povolia. Rámcový návrh zmluvy bol spracovaný podľa 

telefonicky odsúhlasených bodov, ktoré predniesla a p. Urík potvrdil súhlas s týmito bodmi. 

 

Mgr. Kováč sa opýtal, ako bude vyriešené parkovanie pre 90 bytových jednotiek. 

 

p. Urík odpovedal, že parkovanie bude riešené komerčne. Bol urobený prepočet, ráta sa 

s jedným parkovacím miestom k bytu, parkovacie miesta budú aj na prenájom. Parkovanie 

bude len na vlastnom pozemku, uvažuje sa aj s parkovacími miestami pre materskú školu.  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 



 
  

I.  prerokovalo  
Stav prebiehajúceho územného konania bytových domov „Obytný súbor Sučany – 
„Rezidencia Schulzov dvor“ a kroky smerujúce k výstavbe škôlky v zmysle zmluvy 
o spolupráci s obcou Sučany 
 
II. schvaľuje 
Uzatvorenie zmluvy o spolupráci so spol. Constario Sučany, s.r.o., podľa ktorej spol. 
Constario Sučany, s.r.o.: 
1. požiada o vydanie územného rozhodnutia na prestavbu a rozšírenie objektu Schulzovej 

vily na škôlku do marca 2024 
2. požiada o vydanie stavebného povolenia na prestavbu a rozšírenie objektu Schulzovej 

vily na škôlku do 6 mesiacov od právoplatnosti územného rozhodnutia 
3. požiada o vydanie kolaudačného rozhodnutia pre objekt Schulzovej vily na prevádzku 

škôlky do 3 rokov od vydania stavebného povolenia 
4. v prípade porušenia splnenia krokov podľa vyššie uvedených termínov má obec Sučany 

právo na odkúpenie stavby Schulzovej vily spolu s potrebným obslužným priestorom 
(pozemok na parkovanie a ihrisko v zmysle požiadaviek platných pre výstavbu a 
prevádzku škôlky) za kúpnu cenu 1,- Eur spolu s projektovou dokumentáciou na 
výstavbu škôlky 

Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, 

Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. 
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

 

Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie majetku obce a zriadenie tiarch na 

nehnuteľný majetok obce – pokračovanie 

 

p. starosta uviedol, že je navrhnuté na schválenie zrušenie uznesenie obecného zastupiteľstva 

č. 48/2023 týkajúce sa zámeny bytov p. Tatiany Kroščenovej a p. Jaroslava Kroščena, ktorí 

s uvedenou zámenou nesúhlasia a navrhujú ponechať súčasný stav. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

ruší   uznesenie č. 48/2023 
a 
schvaľuje   predĺženie nájomnej zmluvy na byt Pri Váhu 9/3, pre Jaroslava Kroščena 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter 

Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. 
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 



 
  

 

Uzatvorenie zmluvy so Slovenským pozemkovým fondom 

 

p. starosta informoval o návrhu na uzatvorenie zmluvy so Slovenským pozemkovým fondom,  

predmetom ktorej je bezodplatný prevod pozemku v katastrálnom území obce Sučany. Jedná 

sa o cyklotrasu smerujúcu z ul. 1. mája na priemyselnú zónu.  

Vzhľadom k tomu, že Územný plán obce bol prijatý a obec požiadala Slovenský pozemkový 

fond o prevod vlastníctva bezodplatne, chcela by tak získať pozemok do svojho vlastníctva 

bezodplatne, aby bolo možné cyklotrasu vybudovať. K prevodu a uzatvoreniu zmluvy je 

potrebný súhlas, schválenie uznesenia obecného zastupiteľstva.  

 

Ing. Peter Pohl uviedol, že stavebná komisia uvedené prerokovala, uzatvorenie zmluvy 

odporúča schváliť.  

 

JUDr. Mgr. Peter Belica skonštatoval, že ekonomicko-legislatívna komisia odporúča uvedené 

schváliť.  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  

a)    schvaľuje uzatvorenie zmluvy so Slovenským pozemkovým fondom, predmetom ktorej 
je bezodplatný prevod pozemkov v katastrálnom území Sučany, zapísaných na liste 
vlastníctva č. 1262, vedených pod B1 ako Slovenská republika v podiele 1/1-ina, pod B2 
v správe Slovenského pozemkového fondu, a to : 
- pozemok EKN 4594/1 o výmere 1988 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, 
- pozemok EKN 4594/2 o výmere 2135 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie,  
- pozemok EKN 2968 o výmere 244 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie 
do vlastníctva obce Sučany . 
Pozemky sa nachádzajú v extraviláne a podľa platného územného plánu, schváleného 
uznesením obecného zastupiteľstva č. 160/2022 zo dňa 13.12.2022 sú určené na 
vybudovanie verejnoprospešnej stavby - cyklotrasy.    

b)    schvaľuje podanú žiadosť obce Sučany o uzatvorenie zmluvy o bezodplatnom prevode 
na pozemky parc. číslo EKN 4594/1 o výmere 1988 m2, druh pozemku zastavaná plocha 
a nádvorie, EKN 4594/2 o výmere 2135 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, 
EKN 2968 o výmere 244 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie,  zapísané na 
LV 1262 katastrálne územie Sučany v časti „B“ vlastníci a iné oprávnené osoby vedené 
pod B1 ako Slovenská republika v podiele 1/1-ina, pod B2 v správe Slovenského 
pozemkového fondu. 

c)    schvaľuje nadobudnutie pozemkov v katastrálnom území Sučany, zapísaných na liste 
vlastníctva č. 1262 
- pozemok EKN 4594/1 o výmere 1988 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, 
- pozemok EKN 4594/2 o výmere 2135 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie,  
- pozemok EKN 2968 o výmere 244 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie 
do vlastníctva obce Sučany 



 
  

d)    poveruje starostu obce Sučany zastupovať obec pred Slovenským pozemkovým fondom 
Bratislava na úkony spojené so žiadosťou obce Sučany o uzatvorenie zmluvy o 
bezodplatnom prevode na pozemky EKN 4594/1, 4594/2, 2968 katastrálne územie 
Sučany. 

 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter 

Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. 
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 

Proti:  
Zdržal sa:  
Nehlasoval: 
 

Žiadosť spol. MARO, s.r.o. o odkúpenie pozemku 

p. starosta informoval o doručenej žiadosti spoločnosti MARO, s.r.o. o odkúpenie pozemku 

parc. č. KN 2100/124, 2100/13 v katastrálnom území obce Sučany. Jedná sa o pozemok na 

Podhradskej ceste medzi garážami a tenisovými kurtami, kde Maro žiada o odkúpenie 

čiastočne vybudovanej cesty.  

 

Ing. Peter Pohl uviedol, že stavebná komisia žiadosť prerokovala. Vzhľadom k tomu, že obec 

má s uvedeným pozemkom iné zámery, komisia neodporúča žiadosť schváliť.  

 

JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že ekonomicko-legislatívna komisia neodporúča žiadosti 

vyhovieť. Pozemok spoločnosť využíva bezodplatne. Komisia navrhuje pozvať zástupcov 

spoločnosti na nasledujúce zasadnutie komisie, prerokovať možnosti a spôsob riešenia 

problému.  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým  

Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje 
žiadosť spol. MARO, s.r.o., o odkúpenie pozemku KN 2100/124, 2100/13 k.ú. Sučany 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 0 
Proti: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter 

Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. 
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 

Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Žiadosť obyvateľov ul. Budovateľská o odkúpenie pozemkov 

 



 
  

p. starosta informoval o doručenej žiadosti obyvateľov ul. Budovateľská v zast. Ing. Jozefom 

Marcinom, ktorí žiadajú o odkúpenie časti pozemkov CKN 1764/6 a CKN 1764/7 

v katastrálnom území obce Sučany podľa oplotenia. Jedná sa o priestor od ul. Budovateľská 

smerom k telesu hrádze Sučianskeho kanála, kde má obec pozemky. Preto občania žiadajú 

obec o odkúpenie časti týchto pozemkov. Požiadal o stanoviská jednotlivých komisií.  

 

Ing. Peter Pohl skonštatoval, že stavebná komisia žiadosť prerokovala, neodporúča ju schváliť 

vzhľadom k tomu, že v uvedenej lokalite má obec záujem realizovať vlastné zámery.  

 

JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že ekonomicko-legislatívna komisia neodporúča predaj 

uvedených pozemkov.  

 

Mgr. Lenka Žuchová sa opýtala, či je napojenie tak, ako sa uvádza v žiadosti, v súkromnom 

vlastníctve.  

 

p. starosta uviedol, že ul. Budovateľská je v súkromnom vlastníctve, napojenie na Hradskú je 

sčasti súkromné.  

 

p. prednostka uviedla, že v ústí parcely CKN 1764/6 je úzky trojmetrový pás cesty ku kanálu 

vedúci na ul. Fatranskú. V princípe súd dokáže zriadiť vecné bremeno, nakoľko je to jediný 

prístup k pozemkom, ktoré sú vzadu.  

 

p. starosta dodal, že žiadateľom dal ponuku vzhľadom k tomu, že ul. Budovateľská je 

v súkromnom vlastníctve. Obec má záujem vysporiadať pozemok, aby bolo možné sa o neho 

legálne starať (odhŕňať sneh a poskytovať verejné osvetlenie). Obec požiadala o návrh, akým 

spôsobom by bolo možné vysporiadať cestu, aby ju obec dostala do svojho vlastníctva.  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje  
žiadosť obyvateľov ul. Budovateľská (zastúpených Ing. Jozefom Marcinom) o odkúpenie 
časti pozemkov CKN 1764/6 a CKN 1764/7, k.ú. Sučany (podľa oplotenia) 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 0 
Proti: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter 
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. 
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 



 
  

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Žiadosť spol. ZWL Slovakia o odkúpenie časti pozemku 

 

p. starosta informoval o doručenej žiadosti spol. ZWL o odkúpenie časti pozemku parc. č. 

2966/246 v priemyselnej zóne o výmere 1 351 m2. V materiáloch na rokovanie bol priložený 

geometrický plán. Požiadal o stanovisko jednotlivých komisií obecného zastupiteľstva. 

 

Ing. Peter Pohl uviedol, že stavebná komisia prerokovala žiadosť ZWL o odkúpenie časti 
obecného pozemku v priemyselnej zóne podľa priloženého geometrického plánu (zelený pás 
pri miestnej komunikácii). Komisia odporúča odčleniť novým geometrickým plánom celý 
profil komunikácie po hranicu ich pozemku. Odporúča odpredaj uvedeného pozemku 
s priľahlou komunikáciou, aby sa o to spol. ZWL starala, mohla to prehradiť, urobiť si 
parkovisko. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že ekonomicko-legislatívna komisia odporúča odčleniť 
novým geometrickým plánom celý profil komunikácie po hranicu ich pozemku. Odporúča 
odpredaj uvedeného pozemku s tým, že geometrický plán bude spracovaný na náklady 
žiadateľa. 
 
Mgr. Lenka Žuchová sa opýtala, či sa jedná o predaj z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 
 
p. starosta odpovedal, že áno, nakoľko sa jedná o jedinú prístupovú cestu. Obci ubudne zimná 
údržba, kosenie, získa finančné prostriedky. S  návrhom odpredaja samotného zeleného pásu 
stavebná ani ekonomicko-legislatívna komisia nesúhlasí.  
 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým  
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje 
žiadosť spol. ZWL Slovakia, IČO 36808822, o odkúpenie časti obecného pozemku parc.č. 
2966/246 v priemyselnej zóne podľa priloženého geometrického plánu (zelený pás pri 
miestnej komunikácii o výmere 1.351m2).  
 

Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 0 
Proti: 10 (JUDr. Mgr. Peter BelicaMilan Cuna, Martin Giert, Peter Krčula, Ľubomír  
Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. Veronika Dodeková,  
MUDr. Richard Koyš) 
Zdržal sa: 1 (Mgr. Róbert Kováč) 
Nehlasoval: 0 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým 

Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  



 
  

odporúča spol. ZWL Slovakia, IČO 36808822, vypracovať geometrický plan, ktorým bude 
vyčlenený pozemok z pozemku parc.č. 2966/82, a to celý pozemok po hranicu ich pozemku 
2166/213 a následne požiadať o odkúpenie časti obecného majetku v priemyselnej zóne podľa 
priloženého takto vypracovaného geometrického plánu  
 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. 
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

Žiadosť Mariána Facunu a Veroniky Facunovej o odkúpenie unimobunky 

 

Mgr. Róbert Kováč uviedol, že bytová komisia odporúča realizovať odpredať unimobunky 

bez pozemku. Takto by to bolo možné realizovať aj na ul. Fučíkovej. Bola by to prvá 

lastovička, obec by sa nemusela starať o údržbu unimobunky, odpadol by kopec problémov.  

 

p. starosta dodal, že sa nejedná o jednu bunku, ale o bytový priestor vytvorený spojením 

 dvoch unimobuniek, ktoré boli premiestnené z ulice Ďurka Langsfelda, majú spoločnú 

vodovodnú a kanalizačnú prípojku.  

Čo sa týka obytného bloku na ul. Fučíkovej, žije tam viacero rodín. Nie je jasné, komu by sa 

mal priestor odpredať, nakoľko tam žije viacero nájomníkov, ktorí sa nevedia medzi sebou 

dohodnúť na finančnom splácaní. 

 

JUDr. Mgr. Peter Belica skonštatoval, že ekonomicko-legislatívna komisia neodporúča 

žiadosti vyhovieť.  

 

Diskusia: Mgr. Žuchová, Ľubomír Kyselica, p. prednostka 

 

p. Kyselica uviedol, že by bolo ideálne, keby si nájomníci odkúpili všetky obecné nájomné 

byty, bunky a starali sa o to. Obec by tak mala omnoho menej starostí. Druhá vec je, že bez 

pozemku to nikto neodkúpi. Ideálne by bolo, keby to odkúpili, starali sa o to, no nevidí to 

reálne.  

 

Mgr. Žuchová uviedla, že by si rada vypočula postoj p. Facunu, nakoľko je prítomný. 

 

p. starosta odpovedal, že v zmysle rokovacieho poriadku majú prednosť poslanci obecného 



 
  

zastupiteľstva.  

 

p. Mihálik uviedol, že rómski obyvatelia tam už roky bývajú, mnohí z nich sú zamestnaní. 

Navrhol odpredaj nehnuteľností na ul. Fučíkovej, okrem unimobuniek pri Váhu,  aby sa 

o bývanie starali sami. 

 

p. Krčula uviedol, že sa stotožňuje s myšlienkou odpredaja. Došlo by k náprave, ako vlastníci 

by sa začali starať o priestory a neboli by tam nežiadúci obyvatelia.  

 

Mgr. Žuchová uviedla, že p. Facuna žiada o odpredaj unimobunky pravdepodobne aj 

z dôvodu udelenia trvalého pobytu, k čomu je však potrebné pridelenie súpisného čísla 

nehnuteľnosti.  

 

Mgr. Dodeková uviedla, že sa otvára problematika, ktorou bude potrebné sa podrobnejšie 

zaoberať jednotlivými komisiami.  

 

p. prednostka dodala, že s vlastníctvom nehnuteľnosti úzko súvisí aj možnosť udelenia 

trvalého pobytu. Vlastník môže kohokoľvek prihlásiť do vlastnej nehnuteľnosti. 

V nadväznosti na trvalý pobyt vyvstávajú problémy v školskej a sociálnej starostlivosti, kedy 

je obec povinná poskytnúť sociálnu starostlivosť obyvateľom na území obce Sučany 

a poskytnúť miesto dieťaťu s trvalým pobytom v obci v škôlke, pričom už momentálne má 

obec problém s kapacitou škôlky.  

Zároveň poukázala na fyzický stav nehnuteľností a spôsob fungovania nájomného vzťahu.  

 

Priestor pre verejnosť 

 

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil p. Marián Facuna, ktorý uviedol, že podal 

na obecný úrad žiadosť o kúpu unimobunky s priľahlým pozemkom. Zároveň požiadal 

o riešenie žumpy, nakoľko býva vo vzdialenosti od nej 5 m. Využíva ju 30 ľudí,  no po jej 

vytiahnutí je opäť o týždeň naplnená.  

 

p. starosta odpovedal, že k vývozu fekálií bolo dané jasné stanovisko. Vývoz žumpy si 

objednajú a zaplatia v spoločnosti Turvod. Problémom je spoločná vodovodná a kanalizačná 

prípojka, vývoz žumpy je potrebné riešiť spolu s ostatnými nájomníkmi. Ak nie je postačujúci 



 
  

vývoz 10 m3, je možné objednať 16 m3, príp. zvýšiť periodicitu vývozu fekálií.  

Bola ponúknutá susedná nehnuteľnosť súkromného vlastníka, ktorý má záujem predať 

nehnuteľnosť, murovaný rodinný dom.  

Je možné podať žiadosť na obecné zastupiteľstvo o prenájom nehnuteľnosti v prípade 

uvoľnenia bytu na ul. Tehelnej alebo v Hradiskách, kde sa môže p. Kroščen dostať do 

poradovníka.  

 

p. Mihálik navrhol, aby si kúpil žumpu s objemom 5m3 a platil si ju sám. 

 

p. starosta odpovedal, že niekto to bude musieť zaplatiť. Navrhol, aby bola problematika 

prerokovaná jednotlivými komisiami.  

 

Mgr. Kováč navrhol unimobunky odpredať a pozemok dať do dlhodobého prenájmu na 40 

rokov. 

 

p. starosta odpovedal, že unimobunky sú umiestnené na pozemku o výmere 3400 m2, vzniknú 

náklady na geodetické zameranie.  

 

p. prednostka uviedla, že p. Facuna býva pri žumpe, ktorá nie je dostatočne často vyvážaná. 

 

Mgr. Žuchová faktickou poznámkou poznamenala, že uvedené by mala prerokovať stavebná, 

ekonomicko-legislatívna komisia a komisia životného prostredia. 

 

MUDr. Richard Koyš naniesol faktickou poznámkou, že bunky sú na hranici životnosti, 

niektoré už za hranicou životnosti. Opýtal sa, či obec plánuje bunky obnovovať alebo pôjdu 

do asanácie. Situáciu bude potrebné riešiť.  

 

p. starosta odpovedal, že je potrebné si zrátať finančné prostriedky na spracovanie 

geometrického plánu.  

 

p. Facuna uviedol, že sa nedá bývať vo vzdialenosti 5 m od žumpy.  

 

p. starosta uviedol, že je potrebné ju častejšie vyvážať.  

 



 
  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým 

Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje 
žiadosť od Mariána Facunu o odkúpenie unimobunky na adrese Pri Váhu 10/A aktuálne 
prenajatej obcou jeho manželke Veronike Facunovej  
 
Za: 2 (Mgr. Róbert Kováč, Miroslav Mihálik) 
Proti: 6  (JUDr. Mgr. Peter Belica, Martin Giert, Peter Krčula, , Ing. Peter Pohl, , Mgr. 
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Zdržal sa: 3 (Milan Cuna, Mgr. Lenka Žuchová, Ľubomír Kyselica) 
Nehlasoval: 0 
Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila p. Koldová, ktorá požiadala o informáciu 

k spôsobu výpočtu miestneho poplatku za odvoz komunálneho odpadu v Spoločenstve 

vlastníkov bytov. Pred tromi rokmi mu bol poplatok znížený na 50 % vzhľadom k dovŕšeniu 

veku 80 rokov. Pre tento rok majú výšku poplatku rovnakú. Opýtala sa, či uvedená úľava bola 

vo Všeobecne záväznom nariadení obce zrušená.  

 

p. starosta požiadal p. Koldovú, aby sa zastavila nasledujúci pracovný deň na obecnom úrade 

na správe daní a poplatkov. 

 

p. Koldová sa opýtala na frekvenciu vývozu odpadu. 

 

p. prednostka odpovedala, že občania si sami stanovili frekvenciu vývozu komunálneho 

odpadu. Občania platia za vývoz nádoby na odpad, i keď nie je plná kvôli tomu, že nie je 

možné váženie odpadu. Poplatok za rozpočíta na počet osôb v domácnosti.  

Informovala, že zoznam neplatičov je zverejnený. V prípade neplatenia poplatkov dochádza 

k ich vymáhaniu exekučným konaním, zadržaním vodičského preukazu.  

 

p. starosta uviedol, že nariadením vlády SR bola predĺžená lehota, na základe ktorej je 

spoločnosť Brantner Fatra povinná od r. 2024 mať zavedený vážený odpad. 

 

p. prednostka dodala, že v prípade občanov ZŤP sa poskytuje v zmysle VZN úľava, taktiež aj 

na prípad, ak v domácnosti žije človek sám. Najspravodlivejší by bol vážený zber 

komunálneho odpadu.  

 

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva dostavil p. Augustín z ul. Budovateľov s požiadavkou 



 
  

občanov o odkúpenie obecného pozemku (na základe žiadosti p. Marcina), uvedený pozemok  

ktorý bol obecným zastupiteľstvom určený na realizáciu zámeru výstavby bytovky. 

 

p. starosta uviedol, že sa jedná o priestor za záhradkami bytovky, sú tam umiestnené aj stavby. 

Uvedené pozemky boli odkúpené od Slovenských elektrární do majetku obce. Ulica 

Budovateľská je v súkromnom vlastníctve, no obec zabezpečuje jej údržbu, odhŕňanie snehu. 

Čo sa týka zmeny funkcie využitia pozemku okrem IBV aj na bytovú výstavbu, to bude 

predmetom rokovania ako samostatný bod. 

K žiadosti p. Marcina uviedol, že táto nebola schválená. Čo sa týka zámeru výstavby bytovky, 

obec netvrdí, že v priebehu štyroch rokov bude stavať nájomný bytový dom, ide len 

o umožnenie výstavby BD v územnom pláne. 

 

p. Augustín uviedol, že Slovenské elektrárne neponúkli pozemok vlastníkom ale priamo obci. 

 

Mgr. Žuchová uviedla, že by bolo vhodné uviesť informácie na pravú mieru. Na uvedenom 

pozemku bola schválená individuálna bytová výstavba. Predmetom rokovania obecného 

zastupiteľstva nebolo, že sa ide stavať bytový dom, ale len zámer účelu využitia pozemku. 

Čo sa týka neplatičov, obec nemá toľko neplatičov na 40 b.j. Hradiská. Bolo uvedené, že 

vlastníci bytovky užívajú uvedené pozemky, preto poslanci sa môžu pýtať na nakladanie 

s obecným majetkom, prečo nie je žiaden príjem z užívania obecného majetku. 

Uviedla, že jej návrhom bol odpredaj verejnou obchodnou súťažou ako jeden stavebný 

pozemok. 

 

Výpožičky spoločenským a športovým organizáciám obce z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa 

 

p. starosta informoval o návrhu výpožičky majetku obce z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa Futbalovému oddielu Tatran Sučany. 

 

JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že ekonomicko-legislatívna komisia odporúča výpožičku 

majetku obce na verejno-prospešný účel schváliť. 

 

Ing. Peter Pohl uviedol, že stavebná komisia odporúča uvedené schváliť. 

 



 
  

Diskusia: Mgr. Žuchová, Mgr. Kováč 

 

Mgr. Žuchová uviedla, že nemá nič proti, no je potrebné zdôrazniť, že obec nemusí schváliť 

výpožičku, môže schváliť prenájom.  

 

Mgr. Kováč sa opýtal, ako je to s hasičskou budovou, kde sídlia dve zložky – obecný 

a dobrovoľný hasičský zbor. Či nie je potrebné taktiež riešiť výpožičku majetku obce, 

nakoľko sa jedná o občianske združenie.   

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  

schvaľuje  

Výpožičku nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a 
ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov pre 
Futbalový oddiel Tatran Sučany, IČO: 37813765, a to:  
a) nové futbalové ihrisko: pozemok parc.č. 1342/2 o výmere 15 762 m2, druh pozemku: 
ostatné plochy (spolu s príslušenstvom: parkovisko, oplotenie, 2ks prefabrikovaná garáž, 
unimobunka, striedačky 2 ks, drevená bunka pokladne, tribúna), nachádzajúce sa v kat.území 
Sučany, evidované na LV č. 1881 vedenom Okresným úradom Martin, 
b) vyčlenené priestory na 1. poschodí a v suteréne: spoločné WC, šatňa pre hostí, šatňa 
rozhodcov, rozhlasová miestnosť, klubová miestnosť a miestnosť v suteréne nachádzajúce sa 
v stavbe so súp. číslom 1212, popis stavby Kolkáreň, kat. územie Sučany, postavenej na 
pozemku parc.č. 1342/7, evidovanej na LV č. 1881 vedenom Okresným úradom Martin  
do 30.6.2027  
z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  
vypožičiavateľ je športový oddiel, ktorý zabezpečuje a reprezentuje športovú činnosť v obci 
Sučany. Obec Sučany ako požičiavateľ v rámci plnenia svojich úloh v oblasti podpory 
športovej činnosti jeho obyvateľov má záujem na vytvorení vhodných priestorových 
podmienok pre realizáciu záujmovej športovej činnosti členov vypožičiavateľa. 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11(JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula,  
Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. Veronika  
Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval:0 
 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
schvaľuje 
Výpožičku nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a 
ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov pre 
Futbalový oddiel Tatran Sučany, IČO: 37813765, a to:  
– Stihl traktor, štvorkolka 1 ks, snehová radlica ku štvorkolke 1 ks, metla ku štvorkolke na 
zametanie MFI 1 ks, traktor XT 200 HD/TCX 102 hydreo/1 ks , traktor XHXY 240 1 ks, 4 ks 
drevených sed.súprava /po 1 stole + 2 lavice/, kompresor na pivo 1 ks, chladnička  DF 142 2 



 
  

ks, kade namáčacie 2 ks, práčka A++ 1 000 otáč., 7kg 1 ks, krovinorez OLEJOMAT 746 T v. 
č. 1805475544 1 ks, plechový kontajner na náradie umiestnený pri kuchyni ZŠ 1 ks, drevený 
predajný stánok 1 ks  a kontajnerové šatne vyhotovené spol. BTI s.r.o. na základe zmluvy 
o dielo č. 93/2018 na pozemku KN C 1342/27 kat. územie Sučany.  
z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  
vypožičiavateľ je športový oddiel, ktorý zabezpečuje a reprezentuje športovú činnosť v obci 
Sučany. Obec Sučany ako požičiavateľ v rámci plnenia svojich úloh v oblasti podpory 
športovej činnosti jeho obyvateľov má záujem na vytvorení vhodných priestorových 
podmienok pre realizáciu záujmovej športovej činnosti členov vypožičiavateľa. 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval:0 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
schvaľuje 
Výpožičku nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a 
ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov pre TJ 
Tatran Sučany Stolnotenisový oddiel, IČO: 14221560, a to: 
 - nasledovné miestnosti v stavbe so súp.č. 1212, popis stavby Kolkáreň, kat. územie Sučany, 
postavenej na pozemku parc.č. 1342/7, evidovanej na LV č. 1881 vedenom Okresným úradom 
Martin :  
a) stolnotenisová miestnosť na 1. poschodí, 
b) vyčlenené priestory na 1. poschodí: miestnosť šatňa - stolný tenis,  
c) šatňu č. 5 a spoločné WC muži a ženy a spoločné priestory chodieb a schodíšť, ktoré je 
vypožičiavateľ oprávnený užívať v primeranom rozsahu spolu s ďalšími užívateľmi týchto 
miestností. 
na dobu: do 30.6.2027  
z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  
vypožičiavateľ je športový oddiel, ktorý zabezpečuje a reprezentuje športovú činnosť v obci 
Sučany.  Obec Sučany ako požičiavateľ v rámci plnenia svojich úloh v oblasti podpory 
športovej činnosti jeho obyvateľov ma záujem na vytvorení vhodných priestorových 
podmienok pre realizáciu záujmovej športovej činnosti členov vypožičiavateľa.  
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval:0 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

schvaľuje 



 
  

Výpožičku nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a 
ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov pre 
Kolkársky klub Tatran Sučany, IČO: 37808958, a to: 
miestnosti v stavbe so súp.č. 1212, popis stavby Kolkáreň, kat. územie Sučany, postavenej na 
pozemku parc.č. 1342/7, evidovanej na LV č. 1881 vedenom Okresným úradom Martin, 
okrem: 
a) stolnotenisovej miestnosti na 1. poschodí, 
b) vyčlenených priestorov na 1. poschodí: miestnosť šatňa - stolný tenis, 
c) vyčlenených priestorov na 1. poschodí a v suteréne: šatňa pre hostí, šatňa rozhodcov, 
rozhlasová miestnosť, klubová miestnosť a miestnosť v suteréne. 
na dobu: do 30.6.2027  
z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  
vypožičiavateľ je športový oddiel, ktorý zabezpečuje a reprezentuje športovú činnosť v obci 
Sučany.  Obec Sučany ako požičiavateľ v rámci plnenia svojich úloh v oblasti podpory 
športovej činnosti jeho obyvateľov ma záujem na vytvorení vhodných priestorových 
podmienok pre realizáciu záujmovej športovej činnosti členov vypožičiavateľa.  
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

schvaľuje 
Výpožičku nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a 
ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov pre ZO 
Jednoty dôchodcov na Slovensku Sučany, IČO: 00897019/507, a to: 
časť budovy „Klub dôchodcov“ so súp.č. 158 postavenej na pozemku parc.č. 763,  038 52 
Sučany, zapísanej na LV č. 1881, vedenom Okres.úradom Martin, a to spoločenská miestnosť 
na ľavej strane od vstupu do budovy a vestibul, kuchynka, sociálne zariadenia. 
Vypožičiavateľ užíva predmet výpožičky spoločne a nerozdielne s organizáciami - Sučianka, 
IČO 42223652, MO Matice Slovenskej v Sučanoch, IČO 00179027213, ZO Slovenského 
zväzu zdravotne postihnutých, IČO 00698172 a  ZO Slovenského zväzu protifašistických 
bojovníkov, IČO 00470201 
na dobu: do 30.6.2027 alebo do termínu uvedenom v oznámení obce o začatí stavebných prác 
v prenajatých priestoroch 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  
Vypožičiavateľ je organizácia, ktorá zabezpečuje kultúrnu, osvetovú a vzdelávaciu činnosť 
pre dôchodcov v obci Sučany. Obec Sučany ako požičiavateľ v rámci plnenia svojich úloh 
v oblasti podpory tejto činnosti jeho obyvateľov, pristúpil k uzatvoreniu tejto zmluvy za 
účelom vytvorenia vhodných priestorových podmienok pre realizáciu záujmovej činnosti 
členov vypožičiavateľa. 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 



 
  

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

schvaľuje 
Výpožičku nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a 
ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov pre 
Miestny odbor Matice Slovenskej v Sučanoch, IČO: 00179027213       
 časť budovy „Klub dôchodcov“ so súp.č. 158 postavenej na pozemku parc.č. 763,  038 52 
Sučany, zapísanej na LV č. 1881, vedenom Okres.úradom Martin, a to spoločenská miestnosť 
na ľavej strane od vstupu do budovy a vestibul, kuchynka, sociálne zariadenia. 
Vypožičiavateľ užíva predmet výpožičky spoločne a nerozdielne s organizáciami - Sučianka, 
IČO 42223652, ZO Jednoty dôchodcov na Slovensku Sučany, IČO 00897019/521, ZO 
Slovenského zväzu zdravotne postihnutých v Sučanoch, IČO 00698172, ZO Slovenského 
zväzu protifašistických bojovníkov Sučany, IČO 00470201. 
na dobu: do 30.6.2027 alebo do termínu uvedenom v oznámení obce o začatí stavebných prác 
v prenajatých priestoroch. 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  
Vypožičiavateľ je organizácia, ktorá zabezpečuje kultúrnu, osvetovú a vzdelávaciu činnosť 
pre dôchodcov v obci Sučany. Požičiavateľ v rámci plnenia svojich úloh v oblasti podpory 
tejto činnosti jeho obyvateľov, pristúpil k uzatvoreniu tejto zmluvy za účelom vytvorenia 
vhodných priestorových podmienok pre realizáciu záujmovej činnosti členov vypožičiavateľa. 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

schvaľuje 
Výpožičku nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a 
ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov pre 
Občianske združenie Sučianka, IČO: 42223652 , a to: 
časť budovy „ Klub dôchodcov“ so súp.č. 158 postavenej na pozemku parc.č. 763,  038 52 
Sučany, zapísanej na LV č. 1881, vedenom Okres.úradom Martin, a to spoločenská miestnosť 
na ľavej strane od vstupu do budovy a vestibul, kuchynka, sociálne zariadenia. 
Vypožičiavateľ užíva predmet výpožičky spoločne a nerozdielne s organizáciami - ZO 
Jednoty dôchodcov na Slovensku Sučany, IČO 00897019/521, MO Matice Slovenskej v 
Sučanoch, IČO 00179027213, ZO Slovenského zväzu zdravotne postihnutých Sučany, IČO 
00698172, ZO Slovenského zväzu protifašistických bojovníkov Sučany, IČO 00470201.                                                                
na dobu: do 30.6.2027 alebo do termínu uvedenom v oznámení obce o začatí stavebných prác 
v prenajatých priestoroch 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  
Vypožičiavateľ je hudobno-spevácky súbor, ktorý zabezpečuje a reprezentuje kultúrnu 
činnosť v obci Sučany. Požičiavateľ v rámci plnenia svojich úloh v oblasti podpory kultúrnej 



 
  

činnosti jeho obyvateľov, pristúpil k uzatvoreniu tejto zmluvy za účelom vytvorenia vhodných 
priestorových podmienok pre realizáciu záujmovej umeleckej činnosti členov 
vypožičiavateľa.  
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

schvaľuje 
Výpožičku nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a 
ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov pre ZO 
Slovenského zväzu protifašistických bojovníkov Sučany, IČO: 00470201, a to: 
časť budovy „Klub dôchodcov“ so súp.č. 158 postavenej na pozemku parc.č. 763,  038 52 
Sučany, zapísanej na LV č. 1881, vedenom Okres.úradom Martin, a to spoločenská miestnosť 
na ľavej strane od vstupu do budovy a vestibul, kuchynka, sociálne zariadenia. 
Vypožičiavateľ je oprávnený užívať spolu s predmetom výpožičky spoločné vnútorné aj 
vonkajšie priestory a kompletné vybavenie tohto zariadenia. 
Vypožičiavateľ užíva predmet výpožičky spoločne a nerozdielne s organizáciami - Sučianka, 
IČO 42223652, ZO Jednoty dôchodcov na Slovensku Sučany, IČO 00897019/521, MO 
Matice Slovenskej v Sučanoch, IČO 00179027213, ZO Slovenského zväzu zdravotne 
postihnutých Sučany, IČO 00698172 
na dobu: do 30.6.2027 alebo do termínu uvedenom v oznámení obce o začatí stavebných prác 
v prenajatých priestoroch 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  
Vypožičiavateľ je organizácia, ktorá zabezpečuje kultúrnu, osvetovú a vzdelávaciu činnosť 
pre dôchodcov v obci Sučany. Požičiavateľ v rámci plnenia svojich úloh v oblasti podpory 
tejto činnosti jeho obyvateľov, pristúpil k uzatvoreniu tejto zmluvy za účelom vytvorenia 
vhodných priestorových podmienok pre realizáciu záujmovej činnosti členov vypožičiavateľa. 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 10 (Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica,  
Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. Veronika Dodeková, MUDr.  
Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Nehlasoval: 0 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

schvaľuje 
Výpožičku nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a 
ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov pre ZO 
Slovenského zväzu zdravotne postihnutých Sučany, IČO: 00698172, a to: 



 
  

časť budovy „Klub dôchodcov“ so súp.č. 158 postavenej na pozemku parc.č. 763,  038 52 
Sučany, zapísanej na LV č. 1881, vedenom Okres.úradom Martin, a to spoločenská miestnosť 
na ľavej strane od vstupu do budovy a vestibul, kuchynka, sociálne zariadenia. Vypožičiavateľ 
je oprávnený užívať spolu s predmetom výpožičky spoločné vnútorné aj vonkajšie priestory a 
kompletné vybavenie tohto zariadenia. 
Vypožičiavateľ užíva predmet výpožičky spoločne a nerozdielne s organizáciami - Sučianka, 
IČO 42223652, ZO Jednoty dôchodcov na Slovensku Sučany, IČO 00897019/521, MO 
Matice Slovenskej v Sučanoch, IČO 00179027213, ZO Slovenského zväzu protifašistických 
bojovníkov, IČO 00470201. 
na dobu: do 30.6.2027 alebo do termínu uvedenom v oznámení obce o začatí stavebných prác 
v prenajatých priestoroch 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  
Vypožičiavateľ je organizácia, ktorá zabezpečuje kultúrnu, osvetovú a vzdelávaciu činnosť 
pre dôchodcov v obci Sučany. Požičiavateľ v rámci plnenia svojich úloh v oblasti podpory 
tejto činnosti jeho obyvateľov, pristúpil k uzatvoreniu tejto zmluvy za účelom vytvorenia 
vhodných priestorových podmienok pre realizáciu záujmovej činnosti členov vypožičiavateľa. 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

schvaľuje 
Prenájom nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a 
ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov pre 
Anton Matula, 29. augusta č. 63, 038 52 Sučany vo veci RETRO ROCK REVIVAL, a to: 
časť nehnuteľnosti – Robotnícky a kultúrny dom zapísanej na LV č.1881, vedenom 
Okres.úradom Martin, a to budova so súp.č. 141 postavenej na pozemku parc.č. 638/1,  na 
Námestí SNP č. 26, 038 52 Sučany - pivnica, ktorá sa nachádza v suteréne RKD. 
na dobu: do 30.6.2027  
za nájomné: formou zabezpečenia uskutočnenia umeleckého výkonu členov hudobnej skupiny 
RETRO ROCK REVIVAL v rozsahu 1 vystúpenie za polrok o trvaní 30 minút (ďalej len 
„vystúpenie“). Nájomca je povinný zabezpečiť vystúpenie na požiadanie prenajímateľa. 
Výška odmena za zabezpečenie jedného vystúpenia je 50,- €. Zmluvné strany sa dohodli, že 
táto  odmena sa automaticky započítava na nájomné podľa tejto zmluvy bez potreby 
jednostranného právneho úkonu a bez ohľadu na splatnosť pohľadávok nájomného a odmeny.   
z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  
Nájomca je vedúci rockovej skupiny RETRO ROCK REVIVAL, ktorá zabezpečuje 
a reprezentuje kultúrnu činnosť v obci Sučany. Prenajímateľ v rámci plnenia jeho úloh v 
oblasti podpory kultúrnej činnosti jeho obyvateľov, pristúpil k uzatvoreniu tejto zmluvy za 
účelom vytvorenia vhodných priestorových podmienok pre realizáciu záujmovej umeleckej 
činnosti členov hudobnej skupiny vedenej nájomcom. 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  



 
  

Veronika Dodeková, MUDr. Richard  
Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

schvaľuje 
Prenájom nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a 
ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov pre Peter 
Kolštrom, Fučíkova 326, 038 52 Sučany vo veci MEZOKAIN, a to: 
časť nehnuteľnosti – Robotnícky a kultúrny dom zapísanej na LV č.1881, vedenom 
Okres.úradom Martin, a to budova so súp.č. 141 postavenej na pozemku parc.č. 638/1,  na 
Námestí SNP č. 26, 038 52 Sučany - pivnica, ktorá sa nachádza v suteréne RKD. 
na dobu: do 30.6.2027  
Nájomné: formou zabezpečenia uskutočnenia umeleckého výkonu členov hudobnej skupiny 
MEZOKAIN v rozsahu 1 vystúpenie za polrok o trvaní 30 minút (ďalej len „vystúpenie“). 
Nájomca je povinný zabezpečiť vystúpenie na požiadanie prenajímateľa. Výška odmena za 
zabezpečenie jedného vystúpenia je 50,- €. Zmluvné strany sa dohodli, že táto  odmena sa 
automaticky započítava na nájomné podľa tejto zmluvy bez potreby jednostranného právneho 
úkonu a bez ohľadu na splatnosť pohľadávok nájomného a odmeny.   
z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  
Nájomca je vedúci rockovej skupiny MEZOKAIN, ktorá zabezpečuje a reprezentuje kultúrnu 
činnosť v obci Sučany. Prenajímateľ v rámci plnenia svojich úloh v oblasti podpory kultúrnej 
činnosti jeho obyvateľov, pristúpil k uzatvoreniu tejto zmluvy za účelom vytvorenia vhodných 
priestorových podmienok pre realizáciu záujmovej umeleckej činnosti členov hudobnej 
skupiny vedenej nájomcom. 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter BelicaMilan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula,  
Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. Veronika  
Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

schvaľuje 
Výpožičku nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a 
ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov pre Ing. 
Ján Jamriška, 29. augusta 121, 038 52 Sučany vo veci šachového klubu Sučany, a to: 
a) celoročne časť budovy Robotnícky a kultúrny dom“ so súp.č. 141 postavenej na pozemku 
parc.č. 638/1, kat.územie Sučany, zapísanej na LV č. 1881, vedenom Okres.úradom Martin, a 
to priestor kancelárie vedľa zasadačky na 1.poschodí pri sociálnych zariadeniach,  
b) v zimnom období v 6 termínoch konania Majstrovských turnajov podľa časového 
harmonogramu 
na dobu: do 30.6.2027  
z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  



 
  

Vypožičiavateľ je zástupca športového oddielu, ktorý zabezpečuje a reprezentuje športovú 
činnosť v obci Sučany. Požičiavateľ v rámci plnenia svojich úloh v oblasti podpory športovej 
činnosti jeho obyvateľov, pristúpil k uzatvoreniu tejto zmluvy za účelom vytvorenia vhodných 
priestorových podmienok pre realizáciu záujmovej športovej činnosti členov vypožičiavateľa. 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

Výpožičku nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a 
ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov pre JUDr. 
Mgr. Peter Belica, advokát, IČO: 37 927 001 - počas doby poskytovania bezplatnej právnej 
poradne (cca 2x mesačne á 2 hodiny), a to časť budovy Robotnícky a kultúrny dom so 
súp.č.141 postavenej na pozemku parc.č.638/1, kat.územie Sučany, zapísanej na LV č.1881, 
vedenom Okres.úradom Martin - priestor kancelárie oproti zasadačke na 1.poschodí RKD. 
na dobu: do 30.6.2027  
z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  
Vypožičiavateľ je advokát, ktorý poskytuje právne poradenstvo najmä v oblasti rodinného a 
občianskeho práva. Požičiavateľ v rámci plnenia jeho úloh v oblasti starostlivosti o jeho 
obyvateľov, pristúpil k uzatvoreniu tejto zmluvy za účelom vytvorenia vhodných 
priestorových podmienok pre spoluprácu oboch zmluvných strán.  
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (rekonštrukcia   

komunikácií, rozhlasu, WC v Robotníckom kultúrnom dome, Multifunkčné ihrisko, 

projekty ÚMR, žiadosti o zmeny a   doplnenia územného plánu obce, Miestna občianska 

a poriadková služba, Komunitné centrum a Terénna sociálna práca, ai.) 

 

Rekonštrukcia chodníka, miestnych komunikácií 

 

p. starosta informoval, že od pondelka je spustená rekonštrukcia západnej strany chodníka na 

ul. Hviezdoslavova. Predpokladaná doba realizácie je 20 dní. Následne sa spoločnosť 

SKANSKA pustí do realizácie miestnych komunikácií ul. Hurbanova, Hviezdoslavova, Stará 



 
  

hradská. 

Na ul. Stará hradská v súčasnosti prebiehajú práce Turčianskej vodárenskej spoločnosti, ktorá 

mení uzávery. Je problém prinútiť vlastníka, aby vymenil prípojku až po svoju nehnuteľnosť. 

Najlepšie pripravená je ul. Hurbanova, kde sú vymenené všetky uzávery. Dodal, že do 

budúcna je možné očakávať, že v prípade poruchy na vodovodnom potrubí bude potrebné 

komunikácie rozkopať, občanom boli ešte pred rokom zaslané výzvy. 

Na ul. Stará hradská je potrebné vymeniť ešte 10 prípojok, za deň je možné vymeniť dve 

prípojky. Je tak reálny predpoklad, že sa to stihne do konca budúceho týždňa. Postupne sa 

zrealizuje rekonštrukcia ulice Hviezdoslavova, Hurbanova a následne ul. Stará hradská. Bol to 

zdĺhavý proces vzhľadom k tomu, že 6 mesiacov prebiehala kontrola verejného obstarávania. 

 

Miestny rozhlas 

p. starosta informoval, že bolo potrebné získať záväzné stanovisko Stredoslovenskej 

distribučnej o možnosti využívania podperných bodov SSD obcou. Podľa predbežného 

stanoviska bude možné ich využitie pre verejný záujem obce Sučany a zriadenie miestneho 

rozhlasu. 

Vzhľadom k tomu, že na Slnečných hrabinách občania dali stanovisko, že využívajú mobilné 

a internetové siete, tak v danej lokalite sa rozhlas realizovať nebude. Do budúcna sú možné 

ešte varianty, že by bolo možné využitie silovej podzemnej siete, pokiaľ postupom času budú 

občania Slnečných hrabín požadovať rozšírenie rozhlasu.  

 

Sociálne zariadenia Robotníckeho kultúrneho domu 

p. starosta informoval, že vzhľadom na prijaté uznesenie obecného zastupiteľstva je možné sa 

pustiť do samotnej realizácie. V piatok došla informácia z Ministerstva kultúry SR, že podanú 

žiadosť na rekonštrukciu sociálnych zariadení Robotníckeho kultúrneho domu budú 

prehodnocovať, môže tak byť úspešná. Je tam termín aktualizácie údajov o projekte zo strany 

obce  do 31.8.2023. V prípade jeho schválenia bude možné použiť prostriedky Ministerstva 

kultúry SR na stavebné úpravy sociálnych zariadení a spoločenskej sály Robotníckeho 

kultúrneho domu. V súčasnosti sa pripravuje dokumentácia na odoslanie. Dodal, že bolo 

potrebné urobiť výspravku podlahy v sále kultúrneho domu z bezpečnostných dôvodov 

s ohľadom na prípravu Dní Milana Hodžu.  

 

Multifunkčné ihrisko 

p. starosta skonštatoval, že na spoločnom stretnutí dňa 12.6.2023 informoval, že vyjde výzva 



 
  

na rekonštrukciu ihrísk, multifunkčného ihriska a priestoru pri tenisových kurtoch. Po 

informáciách z MIRRI odporúčali podať jednu žiadosť s jedným projektom. Podmienkou 

výzvy je defibrilátor, obnova a zveľadenie povrchu a spojená dráha pre skok do diaľky. 

Dodal, že dnes prišla projektová dokumentácia, termín podania projektu je do 30.6.2023. 

 

Projekty Územia mestského rozvoja (ÚMR) 

p. starosta informoval, že do ÚMR sa zapojilo osem obcí a mestá Martin a Vrútky. Územie 

má alokáciu 1 900 tis. €. Dňa 14.6.2023 sa mala konať územná stratégia všetkých Území 

mestského rozvoja Slovenska, nevyužité finančné prostriedky by mali byť prerozdelené pre 

ÚMR, ktoré ich využijú. Otázny je projekt Bilingválneho gymnázia a prestavba Športového 

domu na internát, na ktorý s použitím finančných prostriedkov nateraz nie je možné rátať. 

Z uvedeného dôvodu je možné čerpať na rekonštrukciu z inej položky na vytvorenie 

športového areálu, kde v minulosti boli združené všetky športové organizácie zastrešené TJ 

Tatran Sučany. 

Riaditeľke gymnázia boli doručené informácie z Ministerstva školstva SR, že uvedená 

problematika sa presúva na regionálny rezort, a to Krajský školský úrad Žilina s dožiadaním 

ďalších potrebných informácií.  

Prioritou je prestavba športového domu na internát, ďalšou alternatívou je zásobník projektov 

ÚMR, kde by boli umiestnené všetky športové a spoločenské organizácie.  

V rámci Plánu obnovy je možné urobiť opláštenie budovy, zateplenie plášťa a výmenu 

strechy. Uvažuje sa aj o tejto možnosti a využití zdrojov z dvoch rôznych fondov. 

Ak by náhodou neprešiel projekt internátu, uvažovalo sa aj s presunom knižnice a pamätnej 

miestnosti Eugena Lazišťana, čím sa uvoľnia priestory v Základnej škole, ktoré by mohli byť 

využité za účelom predškolskej výchovy a Klub dôchodcov, kde by bolo možné zrealizovať 

stacionár. Táto informácia bude podaná aj Rade starších 27.6.2023. 

 

p. prednostka uviedla k využitiu športového domu, že v r. 2020 prebehla v obci anketa, ktorej 

výsledkom bolo, že občania majú záujem o jeho prestavbu na bytový dom, avšak v kontexte 

s výstavbou spoločnosti Constario, ktorá ide stavať cca 98 bytov, z ktorých 60 bude 

nájomných cez Štátny fond rozvoja bývania pre obec nemá význam stavať ďalší bytový dom. 

Na druhej strane by bola škoda nevyužiť možnosť získať prostriedky ÚMR.  

 

Čo sa týka rekonštrukcie fasády klubu dôchodcov s vyčlenenými finančnými prostriedkami, 

predpokladá sa začiatok realizácie koncom augusta, začiatkom septembra. 



 
  

 

Vybudovanie parkoviska pri materskej škole 

p. starosta informoval, že prebiehajú práce na umiestnení odvodňovacích šácht dažďovej 

vody, v súčasnosti sa naváža makadam. Bude možné parkovať v juho-západnej časti pri 

kuchyni.   

 

Oplotenie základnej školy 

p. starosta informoval, že práce na oplotení základnej školy prebiehajú. Bola doručená žiadosť 

ohľadom zriadenia rampy, ktorá bola prerokovaná na Rade školy, ktorá dala aj odporúčacie 

stanovisko a našiel sa aj priestor na jej umiestnenie. Osadia sa aj zamedzovacie stĺpiky, aby 

občania neprechádzali od základnej školy k Domu dobrého pastiera. Realizačné práce 

nabiehajú. 

 

 

Pomocné profesie – Terénna sociálna práca, Miestna občianska a poriadková služba, 

Komunitné centrum 

p. starosta informoval, že čo sa týka pomocných profesií, projekt Miestnej občianskej 

a poriadkovej služby skončil. Vyjde nová výzva s obmedzeným výkonom činností. 

Projekt Terénna sociálna práca končí 31. 7. 2023, následne zamestnanci prejdú pod Úrad 

práce, sociálnych vecí a rodiny a projekt by mal pokračovať.  

 

Mgr. Žuchová požiadala, aby terénne sociálne pracovníčky začali navštevovať starých 

a chorých občanov, spojili sa s p. Alenou Bellovou. 

 

p. starosta odpovedal, že uvedené prerokovala sociálna komisia. Obec je ústretová a bude 

súčinná pri pomoci a požiadavkách zo strany Základnej organizácie Zväzu zdravotne 

postihnutých. 

 

Mgr. Dodeková požiadala o informovanie občanov prostredníctvom Sučianskych zvestí 

o investičných zámeroch, ktoré sú realizované nielen z rozpočtu obce ale aj z iných zdrojov. 

 

p. starosta uviedol, že Slovenská republika nevyčerpala eurofondy, štát sa vracia k zásobníku 

starých projektov. Je nelogické, že kontrola verejného obstarávania trvá pol roka a projekt má 

byť zrealizovaný v krátkej lehote. Dodal, že si nevie predstaviť, či by bolo možné stihnúť 



 
  

realizáciu projektu rekonštrukcie miestnych komunikácií v prípade predĺženia kontroly 

verejného obstarávania.  

Dodal, že je škoda, že nebola možná realizácia chodníkov v plnom profile v rámci projektu 

realizácie optickej siete zo strany spol. Orange. Finančné možnosti obce v rámci projektu boli 

obmedzené. Je možné, že postupy a výkony kontrol sa zvoľnia. 

 

Ing. Pohl sa opýtal na možnosť pozrieť si podklady k projektu na rekonštrukciu 

multifunkčného ihriska. 

 

p. starosta odpovedal, že podklady je možné si pozrieť v čo najkratšej dobe, aby bolo možné 

stihnúť podanie projektu.  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje 
a) podanie žiadosti o dotáciu/ nenávratný finančný príspevok na projekt “rekonštrukcia 
multifunkčného ihriska pri ZŠ SNP Sučany” na Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja 
a informatizácie SR vo výzve “výzva na podanie žiadostí o poskytnutie dotácie v oblasti 
podpory regionálneho rozvoja” kód výzvy 2/2023/SRR 
b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
c)  zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 
výške minimálne 5% celkových oprávnených výdavkov projektu, tj v maximálnej výške do 
12.000, - Eur. 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0  
 

Autoremedúra uznesenia 

p. starosta informoval, že vzhľadom k tomu, že sa našiel vhodný pozemok v priemyselnej 

zóne medzi spoločnosťami Zinkpower a SEPS, je potrebné schváliť autoremedúru uznesenia. 

 

Ing. Pohl uviedol, že stavebná komisia verejnoprospešnú stavbu kompostáreň a zberný dvor 

na pozemku CKN 2940/144 odporúča. Jedná sa o pozemok Slovenského pozemkového fondu 

s možnosťou jeho získania.  

 

Mgr. Žuchová navrhla, že nezapáchajúci odpad by mohol ostať na stávajúcom zbernom 



 
  

dvore.  

 

p. starosta odpovedal, že sa jedná o dlhodobý proces. Pozemok je potrebné začleniť do 

dodatku k územného plánu a vyčleniť si priestor na zberný dvor. Keď bude priestor 

schválený, obec môže ísť do výziev pre kompostárne. Súčasný zberný dvor sa bude využívať 

naďalej v takom stave, aký je.  

Dodal, že sa robí všetko pre to. Obec by nešla samostatne do doplnku územného plánu. Ak ho 

niekto zaplatí za obec, veci, ktoré nebolo pred 5-6 rokmi predpokladať, je potrebné do 

územného plánu zahrnúť. 

 

Mgr. Žuchová navrhla ponechať pôvodné znenie uznesenia. 

 

p. prednostka dodala, že pôvodné znenie uznesenia bolo schválené na minulom zasadnutí 

obecného zastupiteľstva, kde sa schvaľoval dodatok k územnému plánu, ktorým sa mení 

územný plán tak, že sa jedná o pozemok vo vlastníctve tiež  Slovenského pozemkového fondu 

(pred Agromajetkom doprava). Doteraz v schválenom územnom pláne sa jedná o pozemok 

Slovenského pozemkového fondu (pred Agromajetkom doľava).  

 

Mgr. Kováč uviedol, že to bude ďaleko tam vyvážať odpad. V takom prípade môžu občania 

voziť zelený odpad rovno do prevádzky EBA Sučany. 

 

p. starosta odpovedal, že to môže byť nielen zberný dvor, ale aj kompostáreň. Mohol by sa 

tam vyvážať zelený odpad, spracovať sa v prospech obce. 

Pozemok nemusí obec kupovať ale ho môže získať od Slovenského pozemkového fondu.  

 

p. Kyselica sa opýtal, či bude naďalej fungovať zberný dvor.  

 

p. starosta odpovedal, že sa urobí všetko preto, aby sa pre občanov našiel vhodný priestor. 

Kopu za kurtami bude potrebné odstrániť vzhľadom k zápachu.  

 

p. Kyselica uviedol, že zápach z rozkladajúceho sa zeleného odpadu pri zbernom dvore je 

nepríjemný. Navrhol, aby sa kopa odpadu, ktorá je za kurtami, premiestnila preč.  

 

p. starosta povedal, že je potrebné nájsť priestor, kde sa má kopa zeleného odpadu 



 
  

presťahovať. Fermentujúci odpad hasiči presýpali zeminou, aby sa zápach minimalizoval. 

 

p. Kyselica uviedol, že na komisii životného prostredia navrhol PhDr. Bella využiť nevyužité 

silážne jamy Agromajetku.  

 

p. starosta odpovedal, že schválením autoremedúry uznesenia sa vytvorí možnosť na získanie 

pozemku od Slovenského pozemkového fondu.  

 

Ing. Pohl podotkol, aby sa priestor pre zberný dvor a kompostáreň do budúcna neurčil 

v blízkosti športovísk a obytnej výstavby.  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  

schvaľuje autoremedúru uznesenia č. 57/2023 na nasledovné znenie: 
I.  prerokovalo  
zámer obce Sučany zadefinovať v zmenách územného plánu verejnoprospešnú stavbu 
kompostáreň a zberný dvor na pozemku  CKN 2940/144, k.ú. Sučany 
II. schvaľuje 
obstaranie Zmien a doplnkov č.1  k Územnému plánu  obce Sučany, ktorý bol schválený dňa 
13.12.2022 uznesením 160/2022 v rozsahu: zadefinovania verejnoprospešnej stavby 
kompostáreň a zberný dvor na pozemku  CKN 2940/144 

 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Peter Krčula, Ľubomír  
Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. Veronika Dodeková,  
MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Mgr. Róbert Kováč) 
Nehlasoval: 0 
 

Žiadosť p. Kubalu 

p. starosta informoval o doručenej žiadosti p. Kubalu  o zmenu funkcie pozemkov v územnom 

pláne obce. 

 

Ing. Pohl uviedol, že stavebná komisia prijala stanovisko k žiadosti p. Kubalu o zmenu 
funkcie pozemkov v územnom pláne. Žiadateľ požaduje o zmenu funkcie spolu 22 parciel 
registra E, umiestnených v rôznych odľahlých častiach  v extraviláne obce Sučany, o celkovej 
výmere cca 90 tis. m2. Komisia neodporúča žiadosti vyhovieť. 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
schvaľuje 



 
  

žiadosť o zmeny a doplnenia ÚPN-O obce Sučany p. Kubalu. Požaduje o zmenu funkcie 
spolu 22 parciel registra E, umiestnených v rôznych odľahlých častiach  v extraviláne obce 
Sučany, o celkovej výmere cca 90 tis. m2.  
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 0 
Proti: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 

Žiadosť Prefa Sučany 

Ing. Pohl uviedol, že stavebná komisia prerokovala žiadosť spoločnosti Prefa Sučany – 
pozemok CKN 2158/1 k.ú. Sučany z funkcie Z4 (plochy určené na technickú rekultiváciu) v 
dvoch variantoch: 
- Variant  B2 (individuálna bytová výstavba) - komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu 
schváliť 
- Variant B2 v kombinácii s B3 (Bytové domy) – komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu 
schváliť  
 
Diskusia: Mgr. Žuchová, p. Krčula, p. Mihálik, MUDr. Koyš 
 
Mgr. Žuchová uviedla, že názor nezmenila. Stále je to len jeden pozemok, či už sa využije na 
IBV alebo HBV. Dodala, že neverí developerovi, že nebude stavať ďalej. Uviedla, že by bola 
za schválenie iba v prípade odčlenenia pozemkov na IBV s veľkou stenou, nie za súčasného 
stavu. 
 
p. Krčula uviedol, že ho nezaujíma rozvoj bytovej výstavby v obci. Jedná sa o nárast 2 tis. 
obyvateľov Sučian, ktorí z jeho pohľadu nepredstavujú prínos pre obec. Nie je pripravená 
infraštruktúra, cesty. Uviedol, že viac ho trápi iné, odchádzajúci praktický lekár.  
 
p. starosta uviedol, že je potrebné vytýčiť ciele obce. Každú žiadosť je potrebné prerokovať. 
Spoločnosti majú svoje zámery prekalkulované tak, aby sa im investícia vyplatila. Prestavať 
športový dom na nájomný bytový dom je pekná vízia, no obec 3-4 mil. € nemá, preto nebude 
blokovať cestu investorom. 
 
p. Mihálik uviedol, že otvorenie a zmena územného plánu obce sa bude riešiť aj pri ďalších 
projektoch. Pri ďalších projektoch sa bude riešiť územný plán obce. Spoločnosť Prefa sa bude 
naďalej pokúšať o zmenu územného plánu, pomôže v bytovej otázke a v dopyte po bývaní, 
ktorého v obci Sučany stále nie je dosť. Projekt i lokalita je pre obyvateľov obce  i spoločnosť 
Prefa dosť zaujímavá a nie nepodstatná. 
 
MUDr. Koyš uviedol, že nesúhlasí s tým, aby tam bola schválená výstavba. Je rozbehnutá 
výstavba Slnečné hrabiny, Plutva, výstavba pri základnej škole, Schulzov dvor, Pod Skalou, 



 
  

bude sa riešiť výstavba Sučany-západ. Chýba však občianska vybavenosť, škôlky, obchody, 
cesta do Turčianskej Štiavničky je preťažená, v obci chýba  ubytovanie. Dodal, že je proti 
projektu.  
 
p. Kyselica uviedol, že nie je za projekt. 
 
Mgr. Kováč uviedol, že sa hlasovania zdrží.   
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I.  prerokovalo 
Žiadosť spol. Prefa Sučany o zmeny a doplnenia ÚPN-O obce Sučany: pozemok CKN 2158/1 
k.ú. Sučany z funkcie Z4 (plochy určené na technickú rekultiváciu) na B2 (IBV) v kombinácii 
s B3 (Bytové domy)   
II. schvaľuje 
obstaranie Zmien a doplnkov č.1  k Územnému plánu  obce Sučany, ktorý bol schválený dňa 
13.12.2022 uznesením 160/2022 v rozsahu: zmena funkcie pozemku CKN 2158/1 k.ú. Sučany 
z funkcie Z4 (plochy určené na technickú rekultiváciu) na funkciu B2 (IBV) v kombinácii s 
B3 (Bytové domy)  
 
Za: 1 (Miroslav Mihálik) 
Proti: 6 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Martin Giert, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Mgr. Lenka  
Žuchová, MUDr. Richard Koyš) 
Zdržal sa:  4 (Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter Pohl, Mgr. Veronika Dodeková, Milan Cuna) 
Nehlasoval: 0 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I.  prerokovalo 
Žiadosť spol. Prefa Sučany o zmeny a doplnenia ÚPN-O obce Sučany: pozemok CKN 2158/1 
k.ú. Sučany z funkcie Z4 (plochy určené na technickú rekultiváciu) na B2 (IBV) v kombinácii 
s B3 (Bytové domy)   
II. schvaľuje 
obstaranie Zmien a doplnkov č.1  k Územnému plánu  obce Sučany, ktorý bol schválený dňa 
13.12.2022 uznesením 160/2022 v rozsahu: zmena funkcie pozemku CKN 2158/1 k.ú. Sučany 
z funkcie Z4 (plochy určené na technickú rekultiváciu) na funkciu B2 (IBV)  
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 3 (Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Veronika Dodeková) 
Proti: 5 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Martin Giert, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, , MUDr.  
Richard Koyš) 
Zdržal sa: 3 (Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, Mgr. Róbert Kováč) 
Nehlasoval: 0 
 

Žiadosť spoločnosti KIPOX o zmenu a doplnok ÚPN obce 

Ing. Pohl uviedol, že stavebná komisia prerokovala žiadosť spol. Kipox – pozemky CKN 

2939/63, 65 k. ú. Sučany z funkcie P3 (poľnohospodárska krajina) na funkciu B2 

(individuálna bytová výstavba) - komisia odporúča uvedený zámer schváliť. 

 

p. Krčula sa opýtal, o výstavbu koľkých bytových domov sa jedná.  



 
  

 

Ing. Pohl uviedol, že uvedený projekt so sebou prináša viacero rizík.  

 

p. starosta uviedol, že sa jedná o schválenie zmeny územia, ktoré je klasifikované ako 

poľnohospodárska pôda na individuálnu výstavbu. Spoločnosť nevie, akým spôsobom bude 

obmedzená Slovenskou elektrizačnou a prenosovou sústavou, a.s., kde je VVN, tlakovým 

plynovým potrubím, vodárenským potrubím. Podmienky uvedených spoločností bude musieť 

spol. KIPOX rešpektovať, ktoré nateraz nie je možné odhadnúť.  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

I.  prerokovalo 
Žiadosť spol. Kipox o zmeny a doplnenia ÚPN-O obce Sučany : pozemky CKN 2939/63, 65 
k.ú. Sučany z funkcie P3 (poľnohospodárska krajina) na funkciu B2 (individuálna bytová 
výstavba)   
II. schvaľuje 
obstaranie Zmien a doplnkov č.1  k Územnému plánu  obce Sučany, ktorý bol schválený dňa 
13.12.2022 uznesením 160/2022 v rozsahu: pozemky CKN 2939/63, 65 k.ú. Sučany z funkcie 
P3 (poľnohospodárska krajina) na funkciu B2 (individuálna bytová výstavba)  
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 5 (Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, Mgr. Veronika Dodeková, Mgr. Lenka Žuchová,  
Milan Cuna) 
Proti: 4 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Martin Giert, Ing. Peter Pohl, MUDr. Richard Koyš) 
Zdržal sa: 2 (Miroslav Mihálik, Ľubomír Kyselica) 
Nehlasoval: 0 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

I.  prerokovalo 
Zámer obce Sučany na zmeny a doplnenia ÚPN-O obce Sučany na zmenu funkcie pozemkov 
vo vlastníctve obce CKN 1764/6 a 1764/7 - z B2 (IBV) na kombináciu funkcie B2 (IBV) v 
kombinácii s B3 (Bytové domy) 
II. schvaľuje 
obstaranie Zmien a doplnkov č.1  k Územnému plánu  obce Sučany, ktorý bol schválený dňa 
13.12.2022 uznesením 160/2022 v rozsahu: zmeny funkcie pozemkov vo vlastníctve obce 
CKN 1764/6 a 1764/7 - z B2 (IBV) na kombináciu funkcie B2 (IBV) v kombinácii s B3 
(Bytové domy) 

 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. Veronika Dodeková,  
MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Ľubomír Kyselica) 
Nehlasoval: 0 
 



 
  

p. starosta požiadal o schválenie, aby bolo možné konať ďalej.  

 

Využitie Športového domu 

 

p. starosta uviedol, že je potrebné schválenie využitia Športového domu v rámci ÚMR alebo 

na internát, aby bolo možné vo veci ďalej konať.  

 

p. Kyselica navrhol zaradiť Športový dom skôr medzi projekty ÚMR. Stavali ho otcovia, teda 

nech slúži prioritne občanom, nech slúži na využitie napr. ako ordinácie lekárov.  

 

Mgr. Žuchová uviedla, že oba varianty sú prínosom pre obec.  

 

Mgr. Dodeková uviedla, že by bola rada, keby Športový dom slúžil ako internát. Každoročne 

sa na Bilingválne gymnázium hlási 400 žiakov, z ktorých je možné prijať 100. Do školy 

dochádzajú z internátu z Vrútok. Vzhľadom k zhoršovaniu vlakových spojení sa menil celý 

rozvrh, aby žiaci mohli chodiť korektne do školy. Škola realizuje medzinárodný program. Na 

prestavbu internátu je možné získať finančné prostriedky na tento účel. Dodala, že i druhý 

variant je sympatický. Bude vďačná, ak sa jednu z ciest podarí realizovať.  

 

JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že v zmysle zákona o obecnom zriadení, je poslanec 

povinný hájiť záujmy občanov.  

 

p. starosta uviedol, že by bol radšej využitiu športového domu na účel internátu Bilingválneho 

gymnázia. V prípade, že Ministerstvo školstva ho zamietne, pôjde sa druhou možnosťou 

využitia. 

 

p. prednostka uviedla, že momentálne je viac možností riešenia využitia Športového domu pri 

financovaní z externých zdrojov. Jeho prestavbu na bytový dom v kontexte výstavby bytov 

v Schulzovom dvore nedoporučuje. Do úvahy prichádzajú možnosti internát pre GBAS a lebo 

multifunkčná budova pre kultúrne, spoločenské a športové organizácie v obci. Obec môže 

roviť kroky pre uskutočnenie oboch možností, raz ale bude potrebné rozhodnúť či tam má byť 

internát alebo v rámci opatrení ÚMR. Keď sa starostovia a primátori v rámci ÚMR dohodnú 

na jednotlivých alokáciách, v tom čase bude potrebné zaujať stanovisko k podaniu žiadosti, 

dovtedy je to pre starostu mandát vo veci konať.  



 
  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  

I. prerokovalo 
Možnosti účelu využitia Športového domu buď ako internát pre študentov GBAS alebo ako 
priestory pre športové a spoločenské kultúrne organizácie v rámci plánu obnovy a UMR.  
 
II. schvaľuje 
Účel využitia Športového domu prednostne ako internát pre študentov GBAS a v prípade 
nemožnosti naplnenia tohto účelu ako budovu rekonštruovanú pre športové a spoločenské 
organizácie a na kultúrne využitie v rámci plánu obnovy a opatrení UMR  
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 

 

JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že cez ÚMR sa zaväzujeme projekt 5 rokov udržať, 

následne je možné meniť účel využitia.  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

I. prerokovalo 
Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci rekonštrukcia komunikácií, 
rozhlasu, WC v RKD, MFI, projekty UMR, klub dôchodcov, parkovisko pri MŠ, oplotenie 
ZŠ, žiadosti o zmeny a doplnenia ÚPN-O obce, MOPS, KC a TSP ai.) 
II. berie na vedomie 
Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci rekonštrukcia komunikácií, 
rozhlasu, WC v RKD, MFI, projekty UMR, klub dôchodcov, parkovisko pri MŠ, oplotenie 
ZŠ, žiadosti o zmeny a doplnenia ÚPN-O obce, MOPS, KC a TSP ai.) 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

 

Dotácie z rozpočtu obce 

 

Sučianka – žiadosť o poskytnutie dotácie na zhotovenie audiovizuálneho dokumentu 

 



 
  

p. starosta informoval, že Sučianka doručila žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na 

audiovizuálneho dokumentu „Pod sučianskou skalou“.  

 

Mgr. Dodeková uvieda, že kultúrna komisia odporučila poskytnutie 350 € na výrobu 

jednotných krojov. 

 

JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že ekonomicko-legislatívna komisia navrhuje poskytnutie 

500 € na účel na zhotovenie audiovizuálneho dokumentu Pod Sučianskou skalou. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  

schvaľuje  
poskytnutie dotácií z rozpočtu obce na rok 2023 pre Občianske združenie Sučianka vo výške 
500,00 EUR na zhotovenie audiovizuálneho dokumentu Pod Sučianskou skalou 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
Centrum voľného času DEEP 

 

p. starosta informoval, že sa jedná o 74 žiakov navštevujúcich uvedené centrum voľného času 

s poskytnutím dotácie 107,54 €/žiak. 

Uviedol, že sociálna komisia vzala uvedené na vedomie.  

 

p. prednostka uviedla, že výška dotácie vychádza zo zákona, dotácia prechádza zo štátu na 

žiaka. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

schvaľuje 
poskytnutie dotácií z rozpočtu obce na rok 2023 pre CVČ  
názov CVČ počet 

žiakov    
výška dotácie / 
1 žiak 

celková suma dotácie 

SCVČ Deep Dance Center s. r. 
o. 
ul. M. Haľamovej  Martin                              

74 107,54 €                         7 957,96 €   

 
Hlasovanie z prítomných: 11 



 
  

Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2023 

p. starosta informoval, že vzhľadom k prijatému uzneseniu k projektu na rekonštrukciu 

Multifunkčného ihriska s 5% spoluúčasťou z predpokladaných nákladov a zámeru 

vybudovania závory v areáli Základnej školy, je návrh financovania z pokút od podnikateľov. 

Ekonomická komisia odporúča návrh zmeny rozpočtu schváliť.  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

schvaľuje zmenu rozpočtu obce Sučany na r. 2023 

P.č. Bežné príjmy: ekon.kl. 
funkčná 

kl. zdroj   suma 
1. Pokuty od podnikateľov P 222003   41  + 14 000,00 

  BEŽNÉ PRÍJMY SPOLU:  + 14 000,00 

  Kapitálové výdavky: ekon.kl. 
funkčná 

kl. zdroj   suma 
2. Vybudovanie závory pri ZŠ V 717001 09.1.2 41  + 2 000,00 

3. 
Rekonštrukcia Multifunkčného 
ihriska V 717002 08.1.0 41  + 12 000,00 

 KAPITÁLOVÉ VÝDAVKY SPOLU:  + 14 000,00 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

Dočasné upustenia od vymáhania pohľadávok 

 

Dušan Bongilaj – žiadosť o splátkový kalendár 

 

p. starosta informoval o doručenej žiadosti p. Dušana Bongilaja, byt. Pri Váhu 9B, Sučany 

o schválenie splátkového kalendára na nedoplatok na nájomnom vo výške 1 176,63 €. 

Ekonomická komisia odporúča splátkový kalendár schváliť.  

 



 
  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

schvaľuje 
žiadosť o splátkový kalendár pre Dušana Bongilaja, Pri Váhu 9B, Sučany na nedoplatok za 
vyúčtovanie nájmu a služieb spojených s nájmom za rok 2022, nedoplatok na nájomnom za 
rok 2021, v celkovej výške 1 176,63 EUR so splátkami vo výške 250,- Eur / mesačne s prvou 
splátkou do 30.6.2023 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
Michal Cicko – žiadosť o splátkový kalendár 
 
p. starosta informoval o žiadosti p. Michala Cicka, byt. Pri Váhu 9A, Sučany o schválenie 
splátkového kalendára na nedoplatok na nájomnom vfo výške 628,51 €. 
Ekonomická komisia odporúča uvedený splátkový kalendár schváliť.   
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
schvaľuje 
žiadosť o splátkový kalendár pre Michala Cicka, Pri Váhu 9A, Sučany na nedoplatok za 
vyúčtovanie nájmu a služieb spojených s nájmom za rok 2022, nedoplatok na nájomnom za 
rok 2021, v celkovej výške 628,51 EUR so splátkami vo výške 100,- Eur / mesačne s prvou 
splátkou do 30.6.2023 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
Veronika Facunová – žiadosť o schválenie splátkového kalendára 
 

p. starosta informoval o doručenej žiadosti p. Veroniky Facunovej  o splátkový kalendár na 

nedoplatok na nájomnom vo výške 1 114,91 €. Ekonomická komisia odporúča uvedenú 

žiadosť schváliť.  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

schvaľuje 
žiadosť o splátkový kalendár pre Veroniku Facunovú, Pri Váhu 10A, Sučany na nedoplatok za 
vyúčtovanie nájmu a služieb spojených s nájmom za rok 2022, nedoplatok na nájomnom za 
rok 2021, v celkovej výške 1 114,91 EUR so splátkami vo výške 50,- Eur / mesačne s prvou 
splátkou do 30.6.2023 



 
  

 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír  
Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. Veronika Dodeková,  
MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Peter Krčula) 
Nehlasoval: 0 
 

Žiadosť p. Marcely Končekovej o splátkový kalendár na nedoplatok na nájomnom 

 

p. starosta informoval o žiadosti Marcely Končekovej, byt. Pri Váhu 477/7B, Sučany 

o splátkový kalendár na nedoplatok na nájomnom vo výške 1 2776,53 €. Ekonomická komisia 

odporúča uvedenú žiadosť schváliť. 

 

 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

schvaľuje 
žiadosť o splátkový kalendár pre Marcela Končeková, Pri Váhu 477/7B, Sučany na 
nedoplatok za vyúčtovanie nájmu a služieb spojených s nájmom za rok 2022, v celkovej 
výške 1 276,53 EUR so splátkami vo výške 150,- Eur / mesačne s prvou splátkou do 
30.6.2023 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

Žiadosť o splátkový kalendár - Alexander a Jaroslav Kroščenovci 

 

p. starosta informoval o žiadosti p. Alexandra a Jaroslava Kroščenovcov o splátkový kalendár 

na nedoplatok na nájomnom vo výške 5 397,19 €.   

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

schvaľuje 
žiadosť o splátkový kalendár pre Alexander Kroščen a Jaroslav Kroščen na nedoplatok za 
vyúčtovanie nájmu a služieb spojených s nájmom za rok 2022, v celkovej výške 5 397,19 
EUR so splátkami vo výške 800,- Eur / mesačne s prvou splátkou do 30.6.2023 



 
  

Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval:0 
 

 

Správy z komisií OZ 

 

Mgr. Dodeková uviedla, že kultúrna komisia sa zaoberala výberom kandidátov na ocenenie 

Cenou obce a Cenou starostu obce. Na zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Sučanoch 

konaného 25. 04. 2023 bol uznesením č. 66/2023 schválený návrh na udelenie „Ceny obce“ 

štyrom oceneným (trom osobnostiam a jednému kolektívu). Ocenenia sa budú odovzdávať na 

XIX.  ročníku Dní Milana Hodžu dňa 24. 06. 2023. Medzi navrhnutými na ocenenie je aj p. 

Ivan Cuna, športovec, maratónsky bežec, ktorý však už ocenený bol a to v roku 2016, kedy 

mu bola udelená Cena starostu obce. Pôvodný zámer bol navrhnúť na zasadnutí komisie 

niekoho iného na ocenenie z oblasti športu, no vzhľadom k tomu, že každý rok sa zvykne 

udeľovať Cena obce maximálne trom osobnostiam alebo kolektívom, komisia sa uzniesla, že 

na tohtoročné ocenenie  Cenou obce nebude navrhovať už žiadneho kandidáta. Zároveň 

podala návrh na zmenu uznesenia č. 66/2023, vypustením písmena c).  Zároveň je potrebné 

upraviť aj znenie uznesenia č. 66/2023 v súvislosti s textom, ktorý bude uvedený na 

oceneniach a to nasledovne: 

Cena obce Sučany, bude udelená: 

- Dobrovoľnému hasičskému zboru obce Sučany - za záchranu ľudských životov, za ochranu 
zdravia a majetku obyvateľov obce  
- MUDr. Kataríne Mazalovej - za dlhodobú záslužnú činnosť pre obec Sučany a jej občanov 
na úseku zdravotnej starostlivosti  
- Jánovi Šestákovi - za dlhoročný prínos v oblasti kultúrneho a umeleckého života obce 

Členovia komisie tiež navrhujú na budúci rok zaradiť medzi kandidátov na ocenenie Cenou 
obce Sučany p. MUDr. Gabrielu Kočalkovú – zubnú lekárku a p. Annu Brveníkovú – bývalú 
pracovníčku Obecného úradu (matrikárku).  
Kultúrna komisia bola oboznámená s nasledovnými pripravovanými kultúrnymi akciami: 
- Výstup na Kriváň – z plánovaného dátumu 16. 06. 2023 sa presúva na 23. 06. 2023. 

- XIX. ročník Dni Milana Hodžu – 23. 06. – 25. 06. 2023. Je zabezpečený nasledovný 
program na sobotu 24. 06. 2023: SENIORPARÁDA, Back in TRack (kapela ZUŠ Turčianske 
Teplice), Bubnová show BATIDA, Úcta rodákovi – kladenie vencov pri buste Milana Hodžu, 
Detská folklórna skupina KUKULIENKY a Duo PESNIČKA a HARMONIČKA, LUDO 
KURUC BAND (koncert hitov Karola Duchoňa), TEAM Revival Martin. 



 
  

Poľovnícke združenie Jarolím Sučany bude variť poľovnícky guláš. Pre deti sú objednané 
nafukovacie atrakcie, autíčka, maľovanie na tvár. 

- Športové víkendy – aby sa zvýšila atraktívnosť týchto akcii, členovia komisie odporučili 
ponúkať pri akciách na zapožičanie aspoň základné športové vybavenie (napr. tenisové 
rakety). 

- Divadlo pre deti – je plánované na september, komisia navrhuje termín 9. 9. alebo 10. 9. 
2023. 

- Vianočné trhy a Mikuláš, ktoré sa uskutočnia dňa 2. 12. 2023.  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

schvaľuje autoremedúru uznesenia č. 66 / 2023 na nasledovné znenie: 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch na základe návrhu členov kultúrnej komisie schvaľuje 
cenu obce nasledovným osobám: 
a) Dobrovoľnému hasičskému zboru obce Sučany - za záchranu ľudských životov, za 
ochranu zdravia a majetku obyvateľov obce  
b) MUDr. Kataríne Mazalovej - za dlhodobú záslužnú činnosť pre obec Sučany a jej 
občanov na úseku zdravotnej starostlivosti 
c) Jánovi Šestákovi - za dlhoročný prínos v oblasti kultúrneho a umeleckého života obce 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 

 
p. Ľubomír Kyselica informoval o činnosti komisie životného prostredia. Komisia 
v spolupráci s hlavným kontrolórom riešila sťažnosť p. Murčeka na parkovanie p. 
Domiňákovej. Členovia sa stretli s obidvomi stranami a snažili sa ich uzmieriť. Vysvetlili im, 
že riešenie ich problému nie je v kompetencii obce. Musia sa dohodnúť medzi sebou.  
Skonštatoval, že doteraz nebolo vykonané čistenie potoka Povodím Váhu. 
Komisia prerokovala sťažnosť občanov na zapáchajúcu kopu trávy a lístia, ktorá je na Prefe 
za kurtami.  
Ďalej sa zaoberala stavom obecného pozemku na ul. 29. augusta vedľa Cervanovcov sa nič 
nerobilo a že by bolo vhodné ho pokosiť.  
Komisia prerokovala žiadosť Dobrovoľnej požiarnej ochrany SR, v ktorej obci ponúkajú 
kolektívne členstvo v DPO SR. Členský príspevok navrhujú napríklad 10 centov na 1 
obyvateľa obce. Uvedenú žiadosť komisia nedoporučuje schváliť. 

Mgr. Dodeková uviedla, že bola oslovená občanmi, aby sa riešil objekt starej lekárne, 
nakoľko sa po chodníku popri budove nedá prejsť vzhľadom k rozrastajúcim sa kríkom a 
náletovým drevinám.  

 



 
  

p. Kyselica požiadal o opravu veľkého výtlku pri cintoríne vedľa hlavnej cesty. 

 

p. starosta uviedol, že majiteľovi starej lekárne sa posielala výzva na pokosenie pozemkov v 
jeho vlastníctve. Je možné opätovne ho vyzvať.  

Čo sa týka výtlkov, tieto boli označené. Objednávka na realizáciu opravy výtlkov bola 
odoslaná, čaká sa na realizáciu podľa evidencie Ing. Hríba. 

Čo sa týka čistenia potoka, na Deň zeme sa čistil potok od protihlukovej steny po Jednotu, od 
Jednoty Pod skalu. Vyrastajúce palky nie je možné vyčistiť. Ohľadom čistenia potoka bolo 
oslovené aj Povodie Váhu. Uviedol, že má obavy z pozemku pre evanjelickej fare, kde je stav 
potoka porušený, chýbajú oporné múry, vrchný kryt je úplne prepadnutý. Projektovú 
dokumentáciu síce majú, no nemajú finančné prostriedky. V minulosti toto čistenie 
zabezpečili prostredníctvom Dobrovoľného hasičského zboru obce, ktorému za službu 
zaplatili. Výzva bude Povodiu Váhu zaslaná, no nie je jasné, či sa zrealizuje.  

Čo sa týka obecného pozemku na ul. 29. augusta, obecným zastupiteľstvom bolo prijaté 
uznesenie, financie vyčlenené, pozemok bol vykosený. Je snahou zabezpečiť vyčistenie 
pozemku vlastnou technikou, no technika a zamestnanci sú nateraz vyťažení.  

 

JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že nebola prerokovaná žiadosť o súčinnosť Tenisového 
klubu pri oprave majetku od p. Vrabca. Členovia komisie prerokovali žiadosť tenisového 
klubu o zabezpečenie udržiavacích prác na nehnuteľnostiach vo vlastníctve obce – tenisové 
kurty a prislúchajúce budovy, ktoré chátrajú. Jednou z možností bola výmena bunky, ktorú by 
obec zakúpila a nachádza sa na tenisovom kurte pri ZŠ SNP Sučany. Počas rokovania komisie 
pán Vrabec telefonicky informoval, že bunka pri ZŠ je v nevyhovujúcom stave. 

Ekonomicko-legislatívna komisia odporúča obci obhliadku bunky pri ZŠ, zvážiť jej stav 
a možnosť prípadnej opravy, aby ju mohol využívať Tenisový klub, resp. nájsť iné vhodné 
riešenie žiadosti. 
 
p. starosta uviedol, že po vzájomnej obhliadke s p. Vrabcom a p. Slobodníkom, tá bunka, 
ktorá je umiestnená na starej vodárni pri tenisových kurtoch, je v takom stave, že pri prevoze 
žeriavom by sa rozpadla. Taktiež by boli vysoké náklady na jej prevoz. Bolo dohodnuté, že po 
skončení Dní Milana Hodžu sa umiestnia 2 ks veľkoobjemových kontajnerov a členovia 
Tenisových kurtov tento kontajner rozoberú a vyvezie sa preč. Je celá prehnitá a je v takom 
stave, že nie je už použiteľná. 
Pri škole p. Vrabec vykonal obhliadku bunky, no vzhľadom k tomu, že bunka nie je vo 
vlastníctve obce, obec bude komunikovať s vlastníkom o jej vyprataní a tenisti tú bunku 
nechcú použiť vzhľadom k tomu, že ten priestor bol otvorený, všetko bolo prehrdzavené 
a taktiež by požadovali finančné prostriedky na rekonštrukciu.  
Včera si spravili prístrešok, aby mohli odložiť antuku na suché miesto,  
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že ekonomicko-legislatívna komisia prerokovala cenovú 
ponuku od Ing. Konštantína Makaru – MK hlas, IČO 37466984,   na vypracovanie 
projektovej dokumentácie na rekonštrukciu obecného rozhlasu, a to vo výške 4 956,00 €. 
Ekonomicko-legislatívna komisia odporúča vypracovať danú projektovú dokumentáciu. 
 
Ďalej uviedol, že komisia prerokovala žiadosť občanov z ul. 29. augusta o opravu chodníka 



 
  

pre peších v úseku od ulice Jánošíkova ďalej južným smerom.  
Problémom v danej časti obce, ako aj v iných, je parkovanie automobilov na chodníku, 
nakoľko ich občania  neparkujú na svojich pozemkoch. Toto zabraňuje peším prechod cez 
chodník. Pri oprave chodníka, vzhľadom na jeho vyhotovenie, môže dôjsť ku poškodeniu 
telesa cesty, ako aj majetku občanov (priľahlé domy, ploty). 
 
Ekonomicko-legislatívna komisia odporúča obci hľadať vhodné technické riešenie na opravu 
daného chodníka a následne dať vypracovať cenovú ponuku. 
 
p. starosta uviedol, že bude potrebné prejsť terén a komunikovať spolu s občanmi. Vypracuje 
sa cenová ponuka na realizáciu vyšpecifikovaného úseku. Chodník je z betónových panelov. 
Nie je možné ich vytrhať, nakoľko by mohlo dôjsť k poškodeniu zrealizovanej úpravy 
miestnej komunikácie, ktorá sa realizovala v r. 2017-2018. Určite sa tým bude obec zaoberať. 
 

JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že komisia prerokovala aj žiadosť Dobrovoľnej požiarnej 
ochrany, ekonomicko-legislatívna komisia neodporúča vyhovieť danej žiadosti. 

Ďalej uviedol, že ekonomicko-legislatívna komisia riešila možnosti využitia Športového 
domu. O Športový dom má záujem GBAS Sučany s cieľom vybudovania internátu pre ich 
študentom. Gymnázium žiadalo o súčinnosť Ministerstvo školstva, vedy a výskumu SR, 
avšak toto postúpilo žiadosť na Regionálny úrad školskej správy v Žiline o doplnenie 
relevantných podkladov (list z 8.6.2023). 

Prerokovala i možnosť obce žiadať o finančné prostriedky na rekonštrukciu Športového domu 
cez UMR (Udržateľný mestský rozvoj), a to využitie priestorov pre športové a spoločenské 
organizácie. Obec uvedené zaradila do zoznamu projektov (bod 5.1.4). Ďalej je možné žiadať 
o prostriedky z Plánu obnovy na rekonštrukciu plášťa budovy (vonkajšie múry, strecha, okná, 
rozvody) a využitie pre cestovný ruch (knižnica, pamätná izba Eugena Lazišťana, digitalizácia 
sály). 
Členovia komisie ďalej navrhli vybudovanie priestorov pre príležitostné ubytovanie, napr. 
počas skialpinistických pretekov. 
 
Ekonomicko-legislatívna komisia berie na vedomie uvedené možnosti využitia, rekonštrukcie 
Športového domu. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým 

Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje  
žiadosť Dobrovoľnej požiarnej ochrany o členský príspevok vo výške 0,10 EUR na obyvateľa 
tj. 481,70 EUR. 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 0 
Proti: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Uznesenie nebolo prijaté. 

 



 
  

Ing. Peter Pohl informoval o činnosti stavebnej komisie, ktorá prerokovala žiadosť občanov 
z ul. 29. augusta o opravu chodníka, výpožičky nebytových priestorov, cenovú ponuku na 
rekonštrukciu miestneho rozhlasu, cyklotrasu, zriadenie závory v základnej škole 
i rekonštrukciu multifunkčného ihriska.  

 

MUDr. Richard Koyš uviedol, že sociálno-zdravotná komisia prerokovala návrh na dávky 
v hmotnej núdzi. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje 

žiadosti o jednorazové dávky v hmotnej núdzi a mimoriadne dávky: 
Ján Šupík                    50,- € 
Martina Masláková   100,- € 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

p. Milan Cuna informoval, že občania bez domova si robia prístrešky pri kruhovom objazde 
a za Agromajetkom v náletových drevinách. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

I. prerokovalo 
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
II. berie na vedomie 
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter  
Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr.  
Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

 

Rôzne 

Mgr. Žuchová požiadala p. prednostku o pomoc s prerátaním životného minima jednej 

žiadosti o byt. Opýtala na užívanie obecného majetku, a to oplotenia starého ihriska 



 
  

v súvislosti s umiestnením billboardov. Zároveň reklamy umiestnené na plote súvisia 

s užívaním majetku obce vo svoj prospech. Je potrebné spracovať materiál, na základe čoho 

takýto priestor bude možné poskytovať. Pri vstupe do športového domu sú taktiež umiestnené 

reklamy. 

p. starosta odpovedal, že zmluvy na prenájom billboardov boli predĺžené do októbra 2024. 

Dodal, že podnet bude preverený, nepovolené reklamy budú odstránené. 

p. Cuna uviedol, že na ul. Československej armády na stĺpe elektrického vedenia sú 

umiestnené dve bandasky z oleja ako nelegálna reklama. Požiadal, aby to bolo odstránené. 

Požiadal i o odstránenie nepoužitých betónových kociek Na skale. 

p. Krčula sa opýtal, ako sa budú riešiť lekári na Prefe. MUDr. Mazalová odchádza do 

Martina, zatiaľ nie je známa informácia o náhrade.  

MUDr. Koyš uviedol, že MUDr. Mazalová lekársku dokumentáciu predá niekomu 

k pokračovaniu v lekárskej praxi. Vyšší územný celok udeľuje licencie. Dodal, že podobný 

problém bude aj v pediatrii. 

Mgr. Dodeková uviedla, že MUDr. Mazalová dlhodobo ponúkala ambulanciu.  

Mgr. Kováč skonštatoval, že dve vývesné tabule na námestí sú rozbité, jedna je funkčná. 

Uviedol, že kamerového systému je známy páchateľ, doposiaľ to nie je opravené, doriešené 

Ďalej poďakoval vedeniu obce, že Železničná spoločnosť zrealizovala rekonštrukciu 

železničnej stanice. 

p. starosta odpovedal, že rekonštrukcia objektu prebehla po opustení objektu. 

MUDr. Koyš poukázal na parkovanie osobných motorových vozidiel na Tehelni. Požiadal 

k osadeniu kamier, nakoľko tam dochádza k narušovaniu priestorov. 

p. starosta pozval všetkých prítomných na podujatie Dni Milana Hodžu, ako aj o potvrdenie 

účasti.  

Interpelácie 

Do interpelácií sa nikto neprihlásil.  

 

 



 
  

Záver  
 
p. starosta poďakoval prítomným poslancom za účasť, prerokovanie problematiky chodu obce 
a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil o 21,47 hod.  
  
 
 
 
  

...........................................................  
     Viera Jašeková   
         zapisovateľka   

 
  

 …………….......................................   ...................................................  
Miroslav Mihálik     Milan Cuna  
  overovateľ           overovateľ  

 
 
 
...........................................................   ...................................................  

Mgr. Eva Belicová      Martin Rybár  
   prednostka OcÚ      starosta obce  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
  

 
 
 
 
 

Prezenčná listina  

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany  

konaného dňa 20.06.2023 v sále Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch  

  
  

P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
 
Funkcionári OcÚ: 
 
1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.    Mgr. Eva Belicová    -   prednostka obecného úradu  
3.         Mgr. Radoslav Olašák  -   hlavný kontrolór obce 
 
P o s l a n c i :     
12. JUDr. Mgr. Peter Belica    
13. Milan Cuna      
14. Mgr. Veronika Dodeková   
15. Martin Giert      
16. MUDr. Richard Koyš    
17. Mgr. Róbert Kováč     
18. Peter Krčula      
19. Ľubomír Kyselica    
20. Miroslav Mihálik     
21. Ing. Peter Pohl      
22. Mgr. Lenka Žuchová  
 
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková   -   zapisovateľka 
 
 
H o s t i a :   
 - viď prezenčná listina 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
  

 


